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Inzerce

NOVĚ NABÍZÍME:

DÁLE NABÍZÍME:  

•	 KOMPOSTOVANÁ ZEMINA  
(možnost volně ložené  
nebo pytlované)

•	 ZAHRADNÍ ZEMINA 
•	 MULČOVACÍ KŮRA (možnost volně 

ložené nebo pytlované)
•	 KAČÍRKY
•	 RECYKLÁT 0/16 (zásypový  

materiál)
•	 RECYKLÁT 16/32
•	 RECYKLÁT 32/64
•	 PÍSEK BETONOVÝ 
•	 PÍSEK MALTOVÝ
•	 KAMENIVO (0/32, 4/8, 8/16, 16/32, 

32/63) 
•	 UHLÍ, BRIKETY 

SLUŽBY: 

•	 PRONÁJEM KONTEJNERŮ  
od 3 m3 – do 40 m3

•	 ZEMNÍ PRÁCE 
•	 TLAKOVÉ A STROJNÍ  

ČIŠTĚNÍ KANALIZACÍ
•	 KONTROLA POTRUBÍ KAMEROU 
•	 DOVOZ PITNÉ VODY 6 m3, 8 m3, 11 m3, 
•	 PRONÁJEM PRACOVNÍ PLOŠINY 16M 
•	 ODVOZ ODPADNÍCH VOD  

A FEKÁLIÍ 4 m3, 8 m3, 11 m3, 

PALIVOVÉ ŠTÍPANÉ DŘÍVÍ 

Kontakt:
tel.: 721 463 363, 724 525 565 
mail: odpady.nk@seznam.cz
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Slovo starosty

Vážení občané,

rád bych se s vámi podělil o důležité informace a roz-
hodnutí, která se týkají odpadového hospodářství. To 
není jen technickou záležitostí, ale má významný dopad 
na náš život, životní prostředí, a také na naši ekonomi-
ku. Nedávno jsme uskutečnili veřejný rozbor směsného 
komunálního odpadu, který se konal 19. září 2023 na 
náměstí Jiřího z Poděbrad před naší základní školou. Nyní 
bych vás rád seznámil s výsledky tohoto rozboru a s plány 
do budoucnosti.

Následující rok přinese několik významných změn, které 
budeme muset pečlivě zvážit a adaptovat se na ně. Jde  
o změny v daňových sazbách DPH a rostoucí inflaci, která 
ovlivní náklady na svoz a zpracování odpadu. Očekáváme 
nárůst cen za odpady o více než 20 %. Tato situace vyža-
duje od nás okamžitou akci.

Rozhodnutí ohledně odpadového hospodářství by mělo 
splňovat dvě základní podmínky: ekonomickou udržitel-
nost a ohleduplnost k životnímu prostředí. 

Výsledky rozboru směsného komunálního odpadu uká-
zaly, že je v našem městě vysoký potenciál pro zlepšení 
v rámci třídění odpadů. Ze vzorku náhodně svezených 
nádob bylo přes 48 % tříděného odpadu, a tedy dále 
využitelného. Za minulý rok doplácelo město Nový Knín 
přes 60 % za odpadové hospodářství, což je dlouhodobě 
neudržitelné. Detailní výsledky rozboru jsou uveřejněny 
na našich internetových stránkách. 

Prvním krokem je optimalizace a efektivní správa od-
padů. Musíme se zaměřit na třídění a recyklaci, abychom 
minimalizovali objem odpadu, který končí na skládce. 
Tímto způsobem nejen stabilizujeme přijatelné finanční 
náklady, ale také přispějeme k dlouhodobé udržitelnosti 
nakládání s odpady.

Chceme připravit naše město na náročné ekonomické 
podmínky a zároveň projevit odpovědnost vůči budoucím 
generacím. Věřím, že naše rozhodnutí povede k udržitel-
nému odpadovému hospodářství pro celou příští dekádu.

Chceme, aby rozhodnutí v této oblasti bylo jasné  
a předvídatelné, abychom zajistili finanční stabilitu města  
v budoucnosti.

S úctou
Ing. Radek Hrubý,

starosta města Nový Knín
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Zasedání zastupitelstva

Usnesení č. 1 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje ověřovatele zá-
pisu pana Kamila Vlasáka a Bc. Jiřího Straceného.
Usnesení č. 2 - 6/2023 – ZM
1. Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje program  
6. zasedání zastupitelstva:
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Schválení programu 6. zasedání ZM
4. Rozpočtové opatření č. 2/2023
5. Střednědobý výhled rozpočtu města
6. Schválení prodeje části pozemků parc. č. 204/1 a 204/13
7. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 204/13
8. Schválení prodeje pozemku parc. č. 832
9. Schválení prodeje části pozemků parc. č. 918/29 a 160/1
10. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 925/6
11. SDH Nový Knín - žádost o finanční příspěvek 
12. Směrnice o zadávání VZMR
13. Různé
Usnesení č. 3 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje rozpočtové 
opatření č. 2/2023, vč. přehledů o plnění a čerpání výdajů 
rozpočtu města k 31. 8. 2023.
Usnesení č. 4 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje střednědobý 
výhled rozpočtu města pro období od roku 2024 do roku 
2028.
Usnesení č. 5 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 204/16, v k. ú. Nový Knín  
o výměře 536 m2, oddělovaného z pozemku parc. č. 
204/1 v  k. ú. Nový Knín dle geometrického plánu  
č. 665-19/2023, paní A. O., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX, a panu V. O., nar. XX.XX.XXXX, 
bytem XXXXXXXXXXXXXXX, za cenu tržní mimořád-
nou ve výši 26 800 Kč, na základě odborného vyjádření  
o ceně nemovitostí Miluše Ptáčkové, se sídlem Na Kole 710,  
263 01 Dobříš, IČ: 15860205, a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 6 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 204/15, v k. ú. Nový Knín  
o výměře 62 m2, oddělovaného z pozemku parc. č. 204/13  
v k. ú. Nový Knín dle geometrického plánu č. 665-
19/2023 paní J. K., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX, a panu M. K., nar. XX.XX.XXXX, 
bytem XXXXXXXXXXXXXXX, za cenu tržní mimořád-
nou ve výši 3100 Kč, na základě odborného vyjádření  
o ceně nemovitostí Miluše Ptáčkové, se sídlem Na Kole 710,  
263 01 Dobříš, IČ: 15860205, a uzavření kupní smlouvy.

Usnesení z 6. zasedání Zastupitelstva města Nový Knín, které se  
konalo 21. 9. 2023

Usnesení č. 7 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej pozemku 
parc. č. 832, v k. ú. Starý Knín o výměře 771 m2 paní E. S., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, a panu 
J. S., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, za 
cenu tržní ve výši 56 550 Kč, na základě odborného vyjád- 
ření o ceně nemovitostí Miluše Ptáčkové, se sídlem Na 
Kole 710, 263 01 Dobříš, IČ: 15860205, a uzavření kupní 
smlouvy.
Usnesení č. 8 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. st. 566 v k. ú. Nový Knín  
o výměře 57 m2, oddělovaného z pozemku parc. č. 918/29 
a 160/1 v k. ú. Nový Knín podle geometrického plánu 
č. 418-86/2008 panu A. B., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX, a paní D. B., nar. XX.XX.XXXX, 
bytem XXXXXXXXXXXXXXX, za cenu tržní mimořádnou 
ve výši 19 950 Kč, na základě odborného vyjádření o ceně 
nemovitostí Miluše Ptáčkové, se sídlem Na Kole 710, 263 
01 Dobříš, IČ: 15860205, a uzavření kupní smlouvy.
Zastupitelstvo města Nový Knín zamítá žádost pana  
A. B., nar. XX.XX.XXXX, a paní D. B., nar. XX.XX.XXXX, 
oba bytem XXXXXXXXXXXXXXX, o prodej pozemku 
zbytku parc. č. 160/1 v k. ú. Nový Knín o výměře 1298 m2 
a pozemku parc. č. 918/29 o výměře 144 m2.
Usnesení č. 9 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej nově 
vzniklého pozemku parc. č. 925/9 v k. ú. Nový Knín  
o výměře 103 m2, oddělovaného z pozemku parc. č. 925/6  
v k. ú. Nový Knín dle geometrického plánu č. 654-
43/2022 panu J. B., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX a paní S. B., nar. XX.XX.XXXX, 
bytem XXXXXXXXXXXXXXX, za cenu tržní mimořád-
nou ve výši 15 450 Kč, na základě odborného vyjádření  
o ceně nemovitostí Miluše Ptáčkové, se sídlem Na Kole 710,  
263 01 Dobříš, IČ: 15860205, a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 10 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje poskytnutí fi-
nančního příspěvku SH ČMS – Sboru dobrovolných hasi-
čů Nový Knín, se sídlem Žižkova 44, 262 03 Nový Knín,  
IČ: 66325382, ve výši 80 000 Kč z rozpočtu města na rok 
2023, a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 11 - 6/2023 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín vydává směrnici o za-
dávání veřejných zakázek malého rozsahu s účinností od  
1. 10. 2023.
Ing. Radek Hrubý        Marek Zach
starosta        místostarosta 
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Zprávy z rady

Usnesení č. 1–18/2023 – RM 
Rada města schvaluje program RM 18/2023 v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 18/2023
2. Žádost o kompenzační příspěvek – XXXX 
3. Přeložka vodovodního řádu
Usnesení č. 2–18/2023 – RM
Rada města schvaluje poskytnutí kompenzačního pří-
spěvku panu XXXX XXXX, nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXXXXX, pro dceru XXXX XXXX, bytem 

XXXXXXXXXXXXXXXX, za neumístění dítěte do Mateř-
ské školy v Novém Kníně ve výši 5000 Kč.
Usnesení č. 3–18/2023 – RM 
Rada města schvaluje uzavření smlouvy o právu pro-
vést stavbu na cizím pozemku s panem XXXX XXXX, 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXXXX, jejímž 
předmětem je »Přeložka vodovodního řádu« na pozemku 
parc. č. 242/26, v k. ú. Nový Knín.
Ing. Radek Hrubý        Marek Zach
starosta     místostarosta

Výpis usnesení z 18. schůze Rady města Nový Knín konané  
29. 8. 2023

Usnesení č. 1–19/2023 – RM 
Rada města schvaluje program RM 19/2023 v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 19/2023
2. Žádost o přijetí žáka do MŠ
Usnesení č. 2–19/2023 – RM 
Rada města, na základě zákona Lex Ukrajina, schvaluje 

Výpis usnesení z 19. schůze Rady města Nový Knín konané 30. 8. 2023

navýšení kapacity MŠ Nový Knín o jedno místo ve zkrá-
ceném řízení a pověřuje ředitele ZŠ a MŠ Nový Knín, aby 
tuto žádost podal na Krajský úřad Středočeského kraje 
v elektronické podobě. 
Ing. Radek Hrubý   Marek Zach
starosta     místostarosta

Usnesení č. 1–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje program RM 20/2023 v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 20/2023
2. AlzaBox
3. VZMR – Hydrogeologický průzkum
4. Vodojem Nový Knín
5. Žádost o finanční příspěvek – SPCCH
6. Výpověď smlouvy o sdružených dodávkách elektřiny
7. Samovýroba dřeva
8. Schválení programu 6. zasedání ZM
Usnesení č. 2–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje uzavření smlouvy o nájmu se spo-
lečností Alza.cz a.s., se sídlem Jankovcova 1522/53, Praha 
7 - Holešovice 170 00, IČ: 270 82 440, jejímž předmětem 
je pronájem části pozemku ve vlastnictví města parc. číslo 
164/3, v k. ú. Nový Knín, o výměře 5 m2 na dobu neur-
čitou, od 1. 10. 2023, za nájemné ve výši 480 Kč ročně  
a umožnění umístění AlzaBoxu na tomto pozemku.
Usnesení č. 3–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje vítěznou nabídku na provedení hyd-
rogeologických průzkumů v Novém Kníně a místní části 
Libčice od společnosti Envirex, spol. s r.o., se sídlem Petro-
vická 861, 592 31 Nové Město na Moravě, IČ: 47914700, 
za cenu 2 014 831,50 Kč s DPH a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 4–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje vítěznou nabídku na zhotovení 
projektové dokumentace, včetně stavebního a územního 
rozhodnutí, zajištění dotačních titulů a stavebního dozoru 

Výpis usnesení z 20. schůze Rady města Nový Knín konané 11. 9. 2023

pro akci »Vodojem – Nový Knín« od společnosti Vodo-
hospodářský rozvoj a výstavba a. s., se sídlem Nábřež-
ní 90/4, 150 00 Praha – Smíchov, lČ: 47116901, za cenu  
1 980 000 Kč bez DPH. Smlouvu o dílo uzavře se společ-
ností Vodohospodářská společnost Dobříš spol. s r. o. se 
sídlem Jiráskova 656, Dobříš, IČ: 49549677.
(zadávací řízení realizovala Vodohospodářská společ-
nost Dobříš spol. s r. o. se sídlem Jiráskova 656, Dobříš,  
IČ: 49549677).
Usnesení č. 5–20/2023 – RM 
Rada města předává žádost o poskytnutí finančního pří-
spěvku spolku Svaz postižených civilizačními chorobami 
v ČR, se sídlem  Karlínské náměstí 59/12, 186 00 Praha 
– Karlín, IČ: 00674443, ve výši 20 000 Kč, k projednání 
komisi sociální, pro výchovu a vzdělávání.
Usnesení č. 6–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje podání výpovědi společnosti ČEZ 
ESCO, a. s., se sídlem Duhová 1444/2, 140 00 Praha, je-
jímž předmětem je ukončení smlouvy o sdružených služ-
bách dodávky elektřiny na odběrných místech, viz přílo-
ha, z důvodu převodu odběrných míst na provozovatele  
a správce vodohospodářské infrastruktury Vodohospo-
dářská společnost Dobříš spol. s r.o. se sídlem Jiráskova 
656, Dobříš, IČ: 49549677.
Usnesení č. 7–20/2023 – RM  
Rada města povoluje samovýrobu dřeva v lesích ve vlast-
nictví města a stanovuje cenu 200 Kč za běžný metr.



Novoknínsko Září 2023 6

Zprávy z rady/Sdělení radnice

Vítání občánků 

Město Nový Knín bude 24. 11. 2023 pořádat vítání občánků. Každého našeho malého občánka bychom rádi přivítali 
mezi občany města Nový Knín. Pro vás a vaše malé přírůstky připravujeme krátký slavnostní obřad. Jde o dětičky, 
které se narodily v roce 2023 a neúčastnily se vítání v červnu tohoto roku. 
Pokud budete mít zájem se zúčastnit vítání občánků, je třeba se přihlásit e-mailem na adrese: socialni.komise@mesto-
novyknin.cz, a to do 15. 10. 2023. V e-mailu prosíme o sdělení telefonního čísla, na kterém vás můžeme kontaktovat 
ohledně doladění podrobností. 

Těšíme se s vámi na viděnou!

Usnesení č. 8–20/2023 – RM 
Rada města schvaluje program 6. zasedání zastupitelstva 
města dle návrhu:
1. Určení ověřovatelů zápisu
2. Schválení programu 6. zasedání ZM
3. Rozpočtové opatření č. 2/2023
4. Střednědobý výhled rozpočtu města
5. Schválení prodeje části pozemků parc. č. 204/1 a 204/13
6. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 204/13
7. Schválení prodeje pozemku parc. č. 832

8. Schválení prodeje části pozemků parc. č. 918/29 a 160/1
9. Schválení prodeje části pozemku parc. č. 925/6
10. SDH Nový Knín – žádost o finanční příspěvek 
11. ENERGON – žádost o odkup části pozemku parc. č. st. 
1338
12 Směrnice o zadávání VZMR
13. Různé
Ing. Radek Hrubý   Marek Zach
starosta     místostarosta

V úterý 19. 9. 2023 se uskutečnil v Novém Kníně na 
nám. Jiřího z Poděbrad rozbor vzorku směsného komu-
nální odpadu. Nádoby byly svezeny z různých lokalit  
v obci. Celková hmotnost vzorku byla 118,25 kg. Tyto 
odpady byly následně tříděny zvlášť na jednotlivé pře-
dem stanovené druhy odpadů. Rozbor se dělá za úče-
lem zjištění, jaká je úroveň třídění odpadů ve městě  

Rozbor vzorku směsného komunálního odpadu

a u kterých druhů odpadů je potřeba optimalizovat sys-
tém sběru.
Vzorek odpadu z rodinné zástavby byl vytříděn na jed-
notlivé předem stanovené druhy odpadů, které byly poté 
přemístěny do plastových pytlů a zváženy. Ze vzorku od-
padu z rodinné zástavby bylo 48,08 % odpadu dále vy-
tříděno.
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Sdělení radnice/Složky

Ve dnech 14. 10. – 15. 10. 2023 se budou konat odečty vodoměrů! 

Prázdninám odzvonilo a od září nás opět přivítala školní 
budova a s ní také začaly povinnosti jak žákům, tak také 
jejich rodičům a učitelům. Učitelé ovšem nezaháleli a již 
v posledním srpnovém týdnu, tzv. přípravném, se vrhli 
do připravování nového školního roku. Třídní učitelé si 
dávali do pořádku agendu a další třídnické záležitosti, 
uklízely se kabinety, vybalovaly nové učebnice a zdo-
bily třídy a chodby školy. Pro vybrané učitele a všech-
ny asistenty pedagoga bylo nachystané školení s cílem 
zefektivnit spolupráci asistentů a pedagogů ve výuce. 
Třídní učitelé měli připravené školení s názvem »Trauma 
respektující přístup k řešení náročného chování u dětí« 
s Mgr. Murgašovou. V říjnu budou ještě další dva bloky 
na toto téma a učitelé získají certifikaci o absolvování 
kurzu. V dnešní době, kdy spousta dětí řeší jak své psy-
chické potíže, tak potíže v rodině, je toto téma velice 
aktuální a je potřeba ho otevírat. 

Přípravný týden utekl jak voda a září zaklepalo na dve-
ře. Pro někoho byl začátek školního roku již rutinou, ale 
našlo se i dost dětí, pro které byl premiérový. Jednalo se 
o dvě třídy prvňáčků, kteří se přes prázdniny definitiv-
ně rozloučili s mateřskou školou a stali se z nich školáci. 
Hned první školní den, 4. září, je na zahradě školy slav-
nostně přivítal ředitel Mgr. Miloš Krátký, zástupkyně ředi-
tele Mgr. Jana Zouchová spolu se starostou Ing. Radkem 
Hrubým a Petrou Moravcovou, jakožto zástupci města. 
Poté se společně se svými třídními učiteli přesunuli do 
tříd, kde pokračovalo první seznámení se školou. Přeje-
me prvňáčkům, ať se jim ve škole líbí a radost z poznání  
u nich přetrvá co nejdéle. 

Zprávy ze školy

Hned 6. září se dvě třídy šesťáků vydaly na adaptační kurz 
na Starou Živohošť. Program opět zajištovala Magdaléna, 
o. p. s., takže je čekaly tři dny plné seznamovacích her, 
zážitků se spolužáky, spaní v chatkách a sportu. Do šes-
tých tříd jednak přicházejí děti z okolních spádových škol, 
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6,89
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11,54
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1,91,4
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Z rozboru vzorku směsného komunálního odpadu vyplývá, 
že 48,08 % obsahu sběrných nádob na SKO je možné dále 
vytřídit. Největší potenciál pro další vytřídění mají SEPAR 
odpady (29,56 %), u kterých bylo zjištěno nadprůměrné 
množství plastu a skla. Naopak výskyt nápojového kar-
tonu a papíru a lepenky se z výsledků rozboru jeví jako 
podprůměrný. Následují biologicky rozložitelné odpady  
(13,83 %), u kterých bylo zjištěno stejné množství gastro-
odpadu a bioodpadu.
Na základě výsledků rozboru je možné do budoucna na-
vrhnout změny v systému odpadového hospodářství obce, 
jejichž cílem bude co největší vytřídění komunálních od-
padů.

Papír a lepenky
Nápojový karton

Sklo

Gastroodpad

Textilní  
materiály

Plasty

Kovy

Plechovky
Stavební 
odpadElektroodpad

Směsný 
komunální 
odpad 

Graf: Složení vzorku SKO ze zástavby rodinných domů
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a také se původní třída dělí na dvě, takže vznikají nové 
kolektivy. 
19. září se konala na náměstí před školou akce o třídění 
odpadu. Pro děti z prvního stupně bylo připraveno skákací 
popelářské auto a děti si hravou formou zopakovaly zása-
dy třídění odpadu. Velice poučný byl veřejný rozbor po-
pelnic, kde se ukázalo, kolik odpadu se ještě dá roztřídit, 
a že ne všechno patří do černé popelnice. Děti měly také 
šanci vyhrát drobné ceny za správné odpovědi na otázky 
pořadatelů. 
Ani v mateřské škole se přes prázdniny nezahálelo. Ředitel 
školy již v průběhu minulých let zakoupil různé nové vyba-
vení (pračku se sušičkou, nábytek na zahradu, krytí písko-
viště…), hračky a nábytek. Nejvýraznějšími prvky byly nové 
postýlky a dřevěné hračky (kuchyňka, obchod…), kde si děti 

trénují nápodobu, která je především v předškolním věku 
stěžejní formou učení. Dále proběhla renovace šaten dětí 
i pedagogických pracovníků. Letos o prázdninách proběh-
la výměna koberců a zakoupení velkých skladovacích skříní 
na hračky do obou tříd. Také postýlky se dočkaly vylepšení  
a zakoupilo se krásné povlečení s obrázky, aby se dětem po 

obědě dobře usínalo. 
Díky spolupráci vedení 
města s vedením školy 
se daří realizovat mnoho 
záměrů, díky kterým mů-
žeme vyučovat v základní 
i mateřské škole na stále 
lepší úrovni. Daří se nám 
to i díky lepšímu materiál- 
nímu vybavení a celkově 
pozitivní atmosféře jak 
mezi pedagogickými, tak  
i provozními zaměstnanci 
a dobrými vztahy s vede-
ním města. 

Vyučující ZŠ a MŠ  
Nový Knín
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V polovině září se konala 1. rodičovská kavárna na téma »Digitální zdraví dětí«. 
V úzkém kruhu jsem si užil luxusu soukromé konzultace s lektorkou, která se této problemati-
ce věnuje profesionálně řadu let a spolupracuje s kolegy z celého světa. Bylo to prospěšné, poučné, fajn. 
Ale zároveň se ptám: Je Nový Knín opravdu místem, kde rodiče nemají pochybnosti, zda jejich děti netráví příliš času 
na sociálních sítích, »nepaří« hry více než je zdrávo a nenadužívají digitální technologie? Nebo to lidé nepovažují za 
důležité? Možná, že propagace 1. rodičovské kavárny nebyla dostatečná? Anebo Kníňané nejsou zvyklí čekat od školy 
potažmo radnice cokoli, co by jim přineslo něco navíc, něco dobrého?
Laskavý čtenář ať si odpoví sám:☺
Já bych jen chtěl poprosit dámy, které mají myšlenku rodičovské kavárny na svědomí, tedy Petru Moravcovou a Marcelu 
Murgašovou, aby se nenechaly otrávit a zkoušely to s námi v duchu skřítků ze Tří veteránů dál. Klidně po milión pátý, 
nebo po milion šestý:☺.

Díky za přečtení Milan Brejcha

Rodičovská kavárna – pohled rodiče

Azylový dům sv. Ludmily v Mokrovratech poskytuje poby-
tové služby úplným i neúplným rodinám s dětmi, které se 
ocitly bez přístřeší nebo v jiné krizové situaci. Současná ka-
pacita je 31 lůžek. Služba je financována prostřednictvím 
Středočeského kraje ze státní dotace na provoz sociálních 
služeb a z prostředků, které hradí sami uživatelé služeb.
Pro rok 2023 však byla na službu krajem přidělena ne-
dostatečná výše podpory, a to v situaci, kdy kvůli vysoké 
inflaci prudce vzrostly ceny energií a kdy bylo potřeba 
posílit  služby i personálně. Bylo proto nezbytné získat 
další  finanční prostředky, aby bylo nadále zajištěno kva-

Sociální fond regionu Brdy-Vltava letos podpořil aktivity azylového 
domu v Mokrovratech

litní fungování služby, kterou jen za loňský rok využilo 
65 osob.
Za tohoto neutěšeného stavu se azylovému domu dostalo pod-
pory od Sociálního fondu regionu Brdy – Vltava, který je tvořen 
z finančních prostředků od obcí a měst, podnikatelského sek-
toru a široké veřejnosti, a z jehož území využilo službu 25 osob.
Díky částce 82 000,- Kč, která byla využita na mzdové 
náklady, můžeme dále pokračovat v pomoci rodinám při 
řešení jejich složitých životních situací.

Bc. František Petrák,
vedoucí AD Mokrovraty

• Celý tento měsíc je věnován růženci. Děkuji všem, kteří 
se tuto rozjímavou modlitbu modlí. Vyprošujeme mír na 
celém světě. 
• Začátek měsíce je ve znamení farní poutě k patronu na-
šeho farního kostela svatého Františka.
• Ve středu 4. 10. v 18.00 hod. zvu na poutní mši svatou 
do farního kostela ve Starém Kníně. Hlavním celebrantem 
bude vzácný a milý host Stanislaw Góra.
• Ve čtvrtek 5. 10. v 19.00 hod. ve farním kostele ve Sta-
rém Kníně bude koncert vážné hudby. Na violoncello za-
hraje Jan Pech.
• Na první pátek v měsíci 6. 10. od 16.00 hod. bude  
v Novém Kníně v kostele sv. Mikuláše vystavena Nejsvě-
tější svátost k osobní modlitbě. Výstava bude zakončena 
v 17.45 litaniemi a požehnáním, pak následuje mše svatá.
• V sobotu 7. 10. v 9.00 hod. od kostela sv. Františka 
budou odcházet rodiny s dětmi na putování naší krásnou 

krajinou. Na této cestě se děti mohou zapojit do různých 
soutěží.
• V sobotu 7. 10. v 17.00 hod. zveme do farního kostela  
sv. Františka ve Starém Kníně na koncert Dětské opery Pra-
ha pod vedením Jiřiny Markové Krystlíkové.
• V neděli 8. 10. v 10.30 hod. ve farním kostele ve Starém 
Kníně slavná mše svatá.
• V neděli 15. 10. v 10.30 hod. ve farním kostele ve Starém 
Kníně mše svatá zaměřená pro děti a mládež.
Náboženství vyučuji ve středu na faře ve Starém Kníně od 
14.00 hod.
Ministrantské setkání ve středu na faře ve Starém Kníně 
od 15.00 hod.
Do nového měsíce vyprošuji všem občanům Boží požeh-
nání a rád žehnám.

P. Josef Andrejčák O. Cr., farář

Říjen ve farnosti
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KONCERT 
 

Dětská opera Praha 
 a její hosté 

 

 

pod vedením Jiřiny Markové Krystlíkové  
7. 10. 2023 v 17.00 hodin  

v kostele sv. Františka ve Starém Kníně 
Srdečně zvou  

Římskokatolická farnost Starý Knín a Charita Starý Knín 
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Máme za sebou hlavní sezonu v požárním sportu a dle po-
čtu tréninků, soutěží, akcí, a vlastně i družstev, lze konsta-
tovat, že se nám úspěšně daří rozvíjet naši činnost. Letos 
se naše členská základna rozrostla o 5 nových sportovců. 
Někteří z nich v minulosti běhali za jiný sbor a někteří byli 
požárním sportem zcela nepolíbení, ale i tak byli velkou 
posilou do našeho sboru.
Jako obvykle jsme sezonu začali okrskovou soutěží, která 
se konala 24. 6. 2023 v Prostřední Lhotě. Vždy se běhají 
naše neoblíbené překážky, a i když je moc netrénujeme, 
tak to u holek po prvních útocích vypadalo, že letos vy-
hrají. Naneštěstí pro nás se soupeřkám 2. pokus v útocích 
vydařil lépe, a tak i když holky měly samotný útok rychlejší, 

Sezona požárních útoků SDH Nový Knín

lou dobu velmi napnutý, protože to i vypadalo, že se obě 
družstva umístí a odvezou poháry, ale posledním útokem 
domácích z Hraštice bylo rozhodnuto, že družstvo »B« si 
odveze bramboru (o 2,68 setin) a družstvo »A« se o 1,50 
setin umístilo na stříbrné příčce. Jak je vidno, tak vítězství 
nám uteklo opravdu jen o mžik oka, ale o to napínavější to 
pro všechny přítomné bylo.
Po dvou týdnech, tedy 12. 8. 2023, jsme jeli na soutěž 
za kolegy do Staré Hutě. Tentokrát tedy ve složení jed-
no družstvo žen a jedno družstvo mužů. V prvních kolech 
to vypadalo pro obě družstva velmi nadějně, holky držely  
2. místo a kluci 3. Snaha vylepšit čas z prvního kola byla, 
ale bohužel se nezadařilo, a tak kluci udrželi své bronzové 
postavení a holky spadly o jednu příčku, takže si stejně 
jako kluci odvezly pohár za 3. místo, a tak domů prvně  
v této sezoně zamířily 2 poháry z jedné soutěže.
Následující soutěž, resp. soutěže, se konala u nás na »do-
mácí« půdě, v Novém Kníně u Voznického potoka, a to 
26. 8. 2023. Prvně za sezonu se nám podařilo na soutěž 
poskládat 3 družstva, takže jsme soutěžili v plném počtu, 
tedy jedno družstvo žen a dvě družstva mužů. A jako ob-
vykle jsme tento den soutěžili jak s PPS 8, tak s PPS 12. 
Celkem jsme tak měli šanci získat až 6 pohárů, ale nakonec 
se nám jich podařilo získat jen 5. Ženy a muži »B« si na 
slabší mašině, tedy s PPS 8, doběhli shodně pro bronzový 

lehká ztráta z překážek se ukázala a odvezly si pohár za  
2. místo. Kluci měli na překážkách velkou konkurenci, tak-
že těm pak nepomohl ani útok a tentokrát se na pomyslné 
bedně neumístili.
V červenci nás čekala jen jedna soutěž v požárních útocích 
a to až 29. 7. 2023 ve Velké Hraštici. Jelikož část lidí byla 
ještě u moře, tak zbylé holky a kluci poskládali dvě smí-
šená družstva a soutěžili za muže na místní zátoce, kde 
museli nejprve pádlovat okolo bójí, než mohli přistoupit 
k požárnímu útoku. Kdo byl přítomný, tak byl určitě ce-

pohár. Muži »A« se nesžili s mašinou, a tak bohužel na 
bedně neskončili. Ale to je rozhodně nevykolejilo na dru-
hou část, tedy na útoky s PPS 12. Ženy se vytáhly o jednu 
příčku výše, takže si odvezly pohár za 2. místo. Muži »B«si 
shodně, jako o pár hodin dříve, doběhli pro krásný bron-
zový pohár. Ale největší úspěch sklidili muži »A«, kteří si 
na rok vybojovali putovní pohár za 1. místo s časem 20,40 
sekund.
Letošní předposlední soutěž se konala ve Velké Hraštici  
9. 9. 2023. A přestože jsme v Hraštici již letos soutěžili, tak 
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tato soutěž byla zcela jiná, protože byla noční. Běhalo se 
za úplné tmy, takže jediné světlo bylo na mašině, hvězdy 
na obloze a případně z čelovky soutěžících. Bohužel jsme 
tak úplně nepočítali s takovouto tmou, jelikož naše dří-
vější noční soutěže pořádané v Kníně byly přeci jen více 
osvětlené, tak těch čelovek jsme s sebou zas tolik neměli. 
Za celou sezonu toto byla naše nejslabší sezona, a tak ze 
3 možností na pohár uspěly pouze ženy, ale to opravdu  
s velkým štěstím, a odvezly si bronzový pohár.
Na závěr nás čekala už jen soutěž v Libčicích, kde se jako 
každoročně koná i štafeta savců. Tato soutěž se konala  
23. 9. 2023 a tentokrát se sčítaly časy obou útoků a štafe-
ty. Kluci po prvním kole vedli tabulku, ale bohužel za druhý 
pokus dostali N, což znamenalo 2 minuty do celkového 
součtu času, a tak už ani štafeta nemohla pomoci k po-
háru. Holkám se podařilo propít se ve štafetě k prvnímu 
místu a celkově si tak doběhly pro bronzový pohár.
Ve výsledku to byla poměrně dost vydařená sezona, neboť 
jsme získali 11 pohárů a k tomu 1 putovní pohár, což je  
o 2 poháry více, než loni. Takto úspěšnou sezonu jsme 
samozřejmě ještě hned po soutěži v Libčicích oslavili, aby-
chom si mohli konečně vychutnat všechny úspěchy za 
uplynulou sezonu.
Za celý sbor gratuluji všem našim sportovcům, jsme na vás 
moc pyšní a už se těšíme na další výkony v příštím roce.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín
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Jak jsme již psali v červencovém vydání zpravodaje, za-
pojili se někteří naši jedinci do typu soutěží TFA (z angl. 
Toughest Firefighter Alive – nejtvrdší hasič přežije). Jako 
první debutovala Lída Bačáková na soutěži na Dubně dne  
22. 6. 2023 a následovali jí Jarda Šturma a Verča Hej-
nicová v Chudenicích dne 8. 7. 2023 (viz zpravodaj  
č. 7/2023).

jici a za úkol měli vyběhnout 295 schodů, po cestě po-
ponést dvě hadice s proudnicí a zapojit je na místě urče-
ném, a pak už jen závěrečný sprint do kopce do cíle. Zní 
to možná jednoduše, ale když to běžíte v zásahové obuvi, 
přilbě, a ještě s dýchacím přístrojem na zádech, tak to tak 
jednoduché není. Ale díky velké podpoře od ostatních to 
nevzdali a zvládli doběhnout s krásným časem 6 minut  
a 5 vteřin, což jim zajistilo umístění přibližně v polovině, ale 
pro nás jako by byli první!
A aby to nebylo jen o soutěžích, tak jsme se v polovině 
srpna, 13. 8. 2023, vydali na lezeckou stěnu do centra  
SmíchOFF, kde jsme si sice procvičili naše svaly, ale zároveň 
jsme si užili spoustu legrace. A hned následující víkend, 
tedy od pátku 18. do neděle 20. jsme vyrazili na kánoe 
a rafty na Vltavu. V pátek jsme se ubytovali v kempu ve 
vlastních stanech, abychom hned v sobotu dopoledne 
mohli vyrazit na autobus, který nás odvezl do Vyššího 

Činnost sportovců z SDH Nový Knín

Prozatím poslední letošní soutěž TFA, které se zúčastnila 
Lída Bačáková, se konala dne 2. 9. 2023 v Uhlířských Jano-
vicích v rámci Pražské a Středočeské ligy TFA (PSCL). Stej-
ně jako v Chudenicích, i soutěže v rámci PSCL jsou delší, 
náročnější a samozřejmě zahrnují více disciplín, než tomu 
bylo na Dubně. Čekaly na ni tyto disciplíny: zapojení ha-

dic, roztažení vedení hadic 
(35 m), přemístění břemene 
skrz tunel, hammer box (20 
úderů palicí nahoru a 20 
dolů), přenesení kanystrů, 
přemístění figuríny, opření 
žebříku o lešení, výstup na 
lešení a vytažení břemene 
do 1. nadzemního podlaží, 
převalení pneumatiky, smo-
tání hadice a překonání 3m 
bariéry. A to vše (kromě ba-
riéry) s dýchacím přístrojem 
na zádech… Lída se s tím 
poprala parádně a pod ve-
dením Lucky Zíbové dokon-
čila závod s časem 6 minut 

a 23 sekund, což jí zajistilo nádherné 7. místo. Další soutěž 
se koná 21. 10. 2023 v Praze – Satalicích, tak uvidíme, kolik 
našich členů se bude chtít zúčastnit této soutěže
Mimo tyto soutěže se Jarda Šturma a Lukáš Dragoun zú-
častnili ještě jedné speciální soutěže, a to Běhu hasičů do 
Svatohorských schodů v Příbrami. Tato soutěž se konala  
9. 9. 2023, tedy před noční soutěží ve Velké Hraštici (viz 
článek Sezona požárních útoků). Kluci běželi spolu ve dvo-

Brodu, odkud jsme jeli po vodě zpět do kempu. V neděli 
jsme pak v ranních hodinách vyrazili po vodě směr Český 
Krumlov, odkud nás odpoledne odvezl autobus zpět do 
kempu a auty hurá domů. Byl to neskutečný víkend plný 
pádlování, ale také zábavy a přátelství.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín
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Poděkování partnerům Dne soutěží

Rádi bychom i touto cestou poděkovali všem, kdo nám pomohli při přípravě a organizaci Dne soutěží v požárním sportu 
dne 26. 8. 2023, děkujeme samozřejmě i za finanční příspěvky, věcné dary a ceny pro všechny soutěžící. Dopoledne se 
konala soutěž dětí, odpoledne soutěžili ženy a muži s PPS 8 a v podvečer s PPS 12. Byla to velmi vydařená soutěž, a to  
i přes lehkou nepřízeň počasí na začátku a na konci soutěže, kdy nám pršelo. Děkujeme i všem, kdo nás přišel podpořit 
v den soutěže a přišel fandit.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín

Ukliďme Česko

V září se opět konala akce Ukliďme Česko, v rámci které jsme opět vyrazili uklidit naše okolí. Z důvodu zaneprázdněnosti 
většiny členů SDH Nový Knín v sobotu 16. 9. 2023 jsme nevyrazili organizovaně tento den jako jindy, ale uklízeli jsme indi-
viduálně v rámci celého týdne. Tentokrát jsme uklidili prostory okolo hřbitova, Sudovice a cestu z Nového Knína na Libčice.

Lucie Zíbová, SDH Nový Knín 

23. 9. 2023 se uskutečnil  již 20. ročník soutěže v požár-
ním sportu v Libčicích. Na počest našeho dlouholetého 
kamaráda hasiče, který bohužel loni odešel do hasičské-
ho nebe ve velmi mladém věku, jsme soutěž přejmenova-
li na Memoriál Jendy Lexy. Ráno v devět se začala sjíždět 
dětská družstva, celkem jich dorazilo 16, což je zatím 
rekord v účasti.
Soutěž začala přesně na čas a jednotlivé útoky šly jeden za 
druhým. Děti sledovaly s napětím časy ostatních družstev  
a porovnávaly, kdo si jak vede. Za dvě hodiny jsme 
zvládli 32 útoků, což se na začátku zdálo skoro nepřed-
stavitelné.
 

20. ročník hasičské soutěže v Libčicích
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Jak vidno z výsledků, libčičtí hasiči brali tři pohárová místa, 
jen starším žákům se moc nedařilo. Bohužel obvyklá sesta-
va musela být díky úrazu a dovolené radikálně změněna  
a doplněna dvěma mladšími žáky.Každopádně, soutěž se 
vydařila a co je nejdůležitější, bylo to bez zranění.
Na soutěži jsem se rozloučili s Kačkou a Bárou, obě bě-
žely naposledy za dětská družstva a nyní už je čekají jen 
soutěže za ženy. Dostaly kytičku a pamětní obraz složený 
z fotografií za celých 12 let u našich hasičů.
Odpoledne začala najíždět družstva dospělých. Počasí 
nám stále přálo, i když se hodně ochladilo.
Dostavilo se 13 družstev, z toho pět družstev žen a osm družstev 
mužů. I dospělá družstva si zaběhla dva útoky a k tomu ještě 
libčickou specialitu štafetu savců. Všechny tři časy se sčítaly, a tak 
bylo velmi důležité za každou cenu dokončit útok.
Všichni se vrhli do soutěže doslova po hlavě a výsledky 
tedy skončily takto:

Přípravka Mladší žáci Starší žáci

1. místo Zahořany »B« Křepenice c Skalice

2. místo Libčice Libčice »A« Zahořany »B«

3. místo Zahořany »A« Libčice »B« Zahořany »A«

4. místo Budínek Křepenice »B« Kňovice

5.místo Kňovice Stará Huť

6. místo Zahořany »A« Libčice

Umístění dětí:

Ženy: Muži:

1. místo: Budínek Hubenov

2. místo Dražetice Libčice »A«

3. místo Nový Knín Daleké Dušníky »A«“

4. místo Libčice Libčice

5. místo Daleké Dušníky Sudovice

6.místo Dražetice      

   7. místo Daleké Dušníky »B«

8. místo Nový Knín

Štafeta savců vždy s celým pořadím zamíchá a protože se vyhodnocuje zvlášť, zde jsou alespoň první tři místa z obou kategorií.

Ženy: Muži:

1. místo: Nový Knín Hubenov

2. místo Dražetice Libčice »A«

3. místo Budínek Sudovice

Myslím, že účast tolika družstev mluví za vše. Výhoda posledního termínu všech soutěží  je zde vidět.
V neposlední řadě bych ráda poděkovala za financování soutěže městu Nový Knín, dále Romanu Hrubému za zapůj-
čení a posekání louky a jak jinak než Ing. Františku Podhoreckému za vodu a připojení k elektřině. 
Samozřejmě nemohu s díky zapomenout na všechny, kteří pomáhali s realizací a následným úklidem celé soutěže.
Napřesrok se budeme opět těšit, tentokrát na 21. ročníku a jako vždy čtvrtou sobotu v září ☺

Za ČHJ Libčice Jana Kolková – vedoucí mládeže
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Ani v létě se v Sokole nezahálelo 
a konalo se několik akcí. 
Ještě před prázdninami se usku-
tečnila již po 17. »Velká voda Šev-
ců« Doba covidová se odrazila i na 
účasti na této »masové« vodácké 
akci. Zatímco v předcovidové době 
se počet zúčastněných přibližoval 

ke stovce, v současné době se počet vodáků pohybuje ko-
lem padesáti. Letos konkrétně to bylo 43. Pryč už je asi 
také doba, kdy se každý rok objevovalo na akci 10 až 15 
nových zájemců. Parta se ustálila a jezdí hlavně lidé, kteří 
mají k vodáctví trvalý vztah. I tak se za 17 let, co akci orga-
nizujeme, v kolektivu vystřídalo přes 250 kamarádů. Parta 
se mění, ale co zůstává, je trasa. Tradičně se splouvá Vltava 
v úseku Vyšší Brod – Český Krumlov. Letos chyběla naše 
hlavní kytaristka Vlaďka Chaloupková, ale víc než dobře ji 
zastoupila Jitka Půdová, a tak jsme nepřišli o večerní zpěvy 

Ohlédnutí za sokolským létem

u ohně. Před šesti lety jsme změnili termín pátek, sobota, 
neděle na pondělí, úterý, středa. Hlavním důvodem byla 
přeplněnost řeky o víkendech, a také slevy na mimo víken-
dové termíny. V současné době bývá i na konci června na 
řece dost plno. Proto uvažujeme, že příští rok by se jelo 
opět v pátek, sobotu a neděli, ale na konci srpna. Berte to 
jako pozvánku na příští ročník.
Voda byla akce těsně před prázdninami a hned po prázd-
ninách 9. září se uskutečnil 9. ročník Novoknínského cyk-
lotreku. Trasa byla naplánovaná v okolí Knína a pak více 
na severozápad. Bylo připraveno tradičně 30 kontrolních 
stanovišť, k jejímž projetí bylo potřeba, při ideálním na-
plánování, urazit přibližně 110 km. Celkem se zúčast-
nilo 11 týmů, 6 v kategorii draci, 4 v kategorii pohodáři  
a 1 v nové kategorii elektro kola. Vítězem se stal tým 
»Bébuláci« Jakub Šimek a Matěj Šimek, kteří najeli 100 
km a navštívili 23 kontrol. Také letos ve stejný den proběhl 

dětský cyklotrek. V konkurenci čtyř týmů zvítězili »Šebes-
ti«  Jan Šebesta, Jakub Šebesta, Karolína Šebestová.
O prázdninách se uskutečnil příměstský tábor »Týden se 
Sokolem«. O jeho průběhu jste byli informováni v minulém 
čísle Novoknínska. Chtěl bych ale poděkovat všem orga-
nizátorům - Veronika Rohlíková, Alena Šebestová, Kate-
řina Vodičková, Michaela Abelová, Martina Radová, Petr 
Chmelík, Martin Rohlík, Jan Šebesta - za jejich ochotu ve 
svém volném čase tuto akci zorganizovat.

Na prázdniny byly také naplánovány práce na rekonstrukci 
sokolovny. Oprava chodby, výměna kotle v bytě. Bohužel se 
tyto práce nepodařilo dokončit, a tak je provoz v současné 
době omezen, týká se chodby a šatny. Sál lze využívat v plném 
rozsahu. Na chodbě jsou již provedeny opravy omítek stěn  
a stropů, je do-
končena nová 
elektroinstalace, 
vyměněna okna 
a položena nová 
dlažba. V součas-
né době probíhá 
malování a čeká se 
na montáž nových 
dveří. Do těchto 
rekonstrukcí jsme 
se mohli pustit 
díky získané dota-
ci od Středočeské-
ho kraje, a hlavně 
díky finančnímu 
příspěvku od měs-
ta, za což radě  
a zastupitelstvu 
náleží poděkování.
Novou členkou 
naší jednoty je Eva 
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Drábeková, která se zúčastňuje 
běžeckých závodů jak silničních, 
tak i krosových. Pravidelně startu-
je v závodech na 5 km v Braníku 
»Moje liga« , kde ve své kategorii 
patří mezi nejlepší, pravidelně stojí 
na stupních vítězů. Na krosovém 
závodě v Dobříšském parku »Dob-
říšská osmička« kategorii žen 
35-44 let vyhrála, celkově mezi 
ženami byla druhá a v absolut-
ním pořadí 19. ze 77 startujících. 
Poslední závod absolvovala v Ústí 
nad Labem »Ústecký půlmara-
ton«. Ve své kategorii skončila 3., 
v ženách 18. a v celkovém pořadí 
na 182. místě. Gratulujeme.

Stanislav Fiala
T. J. Sokol Nový Knín

Vydejte se na výlet se sokolským turistickým oddílem! Tentokrát vyrazíme do severní části Hřebenů v Brdské vrchovině. 
Čeká nás vrchol Kopanina (411 m) neboli Cukrák se 195 m vysokým vysílačem, skalní ostroh Kazín s pozůstatky pra-
věkého hradiště a středověkého hradu a v neposlední řadě plno výhledů na Berounku. To vše na 8km okruhu z Jíloviště. 
Chůzi zdar!

Výlet se Sokolem
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pořádá každé pondělí a středupořádá každé pondělí a středu
 v 17.00 hodin v 17.00 hodin

 
na svém fotbalovém hřišti náborna svém fotbalovém hřišti nábor

 fotbalistů a fotbalistek

ve věku 6-10 let 

DORAŽ I TY!

 fotbalistů a fotbalistek fotbalistů a fotbalistek

ve věku 6-10 let ve věku 6-10 let 

DORAŽ I TY!DORAŽ I TY!

Rozpis utkání týmů SK Nový Knín

Utkání Čas Hřiště

Muži A

7. 10. SK Nový Knín A - SK Jince 16.00

14. 10. L. Boutín - SK Nový Knín A 15.30

22. 10. SK Nový Knín A - Třebsko 15.30

28. 10. St. Huť - SK Nový  Knín A 14.30

5. 11. Sp. Příbram B - SK Nový Knín A 14.00

11. 11. SK Nový Knín A - Sp. Rožmitál 13.30

Muži B

7. 10. Pr. Lhota - SK N. Knín B 16.00

15. 10. SK N. Knín B - Drevníky 15.30

21. 10. Přestavlky - SK N. Knín B 15.30

29. 10. SK N. Knín B - Drevníky 15.30

4. 11. V. Lečice - SK N. Knín B 10.15

12. 11. SK N. Knín B - Kamýk B 13.30

Dorost A

8. 10. SK N. Knín/N. Ves A -Boh/Podles 10.00 NK

14. 10. Průhonice - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

22. 10. SK N. Knín/N. Ves A - Soběhrdy 10.00 NV

28. 10. Milín - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

5. 11. SK N. Knín/N. Ves A - Psýry 10.00 NK

12. 11. Kunice - SK N. Knín/N. Ves A 10.00

Dorost B

8. 10. Dušníky/Milín B - N. Knín/N. Ves B 10.15 DD

15. 10. SK N. Knín/N. Ves  B - Březnice 15.30 NV

22. 10. Kr. Hora - SK N. Knín/N. Ves  B 10.15

29. 10. SK N. Knín/N. Ves  B - Sedlčany B 10.15 NK

Starší žáci 

8. 10. SK N. Knín/N. Ves - Kamýk n. Vl. 14.00 NV

15. 10. D. Hbity - N. Knín/N. Ves 13.15

21. 10. N. Knín/N. Ves - Pr. Lhota 10.00 NK

5. 11. N. Knín/N. Ves - S. Jesenice 14.00 NV

12. 11. Dal. Dušníky - N. Knín/N. Ves 10:45

Mladší žáci A

8. 10. MFK Dobříš B - N. Knín/N. Ves A 13.15

15. 10. N. Knín/N. Ves A - Pr. Lhota 10.00 NK

22. 10. SK Petrovice - N. Knín/N. Ves A 10.00

29. 10. N. Knín/N. Ves A - Jesenice 10.00 HR

5. 11. St. Huť. - N. Knín/N. Ves A 11.15

11. 11. N. Knín/N. Ves B - N. Knín/N. Ves A 10.00 NV

Hřiště: NK - Nový Knín, NV - Nová Ves, MH - Malá Hraštice, 
DD - Daleké Dušníky

Změny vyhrazeny!
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Poprvé od začátku covidové pandemie se letos uskutečnily 
dvě výpravy na Ledro. Na rozdíl od předchozích let pro-
běhly bez podpory vedení města a lze konstatovat, že se 
bez ní nakonec bez větších problémů obešly.
První se konala v červnu a jejím hlavním cílem byl již tra-
diční festival v Bezzecce, konaný tradičně 21. června, kde 
program jednoho z pódií sestával ze tří čtvrtin z českých 
účinkujících. Na námětí Obbedisco tak měli vystoupit:  
Il Grigio, já, MUDr. FAKER a Nástroj Snahy. A protože se 
včas  nepodařilo sehnat dost lidí na objednání autobusu, 
cestovalo se osobními auty. Tradičně jsme byli ubytováni  
v penziónu Lembondel, necelý kilometr jižně od intravilánu 
Tiarna di Sotto. Samozřejmě se nejelo jen na na ten jeden 
den (to by se fakt nevyplatilo), takže byl čas i na procházky 
tamní krajinou (což jsme řešili každý/každá individuálně). 
A tak jsem se tentokrát vypravil do hor severně až severo-
západně od Tiarna di Sotto. Dne 20. června jsem šel po 
jižním úbočí Monte dei Pini (tj. Borovicové hory) na most 
Croina (Ponte Croina), odtud zašel na Boccu Giumella 
(1453 m) a přes Ponte Croina se vrátil do Tiarna di Sotto  
a do Lembondelu.

Dvojí Ledro 2023

stoupení zkrátila. Večer pak byl na »našem« pódiu zavr-
šen vystoupením příbramského Nástroje Snahy, za nímž 
dorazilo poměrně dost jeho příbramských fanoušků (na 
Ledru byla tou dobou i výprava příbramského gymnázia). 
Času na návštěvu dalších pódií bylo pochopitelně málo – 
a například z vystoupení místního dechového orchestru 
jsem viděl pouze samotný závěr. Honoráře za vystoupení 
se tradičně proplácely v naturáliích – pro každou účinku-
jící osobu jedno festivalové tričko a občerstvení – k dis-
pozici byla i vegetariánská varianta. Každopádně to byl 
příjemně prožitý večer.
Dalšího dne jsem prošel Tiarnem di Sotto i Tiarnem di 
Sopra a vyšlápl si na Passo di Giovo (1298 m). Odtud 
jsem pokračoval po hřebeni, který odděluje Ledrenské 
údolí od údolí řeky Chiese a odkud jsou v dálce na se-
verozápadě vidět hory, dosahující téměř třítisícových vý-
šek, opět na Boccu Giumella a odtud již známou cestou 
do Tiarna di Sotto a Lembondelu. Po návratu propukly 
diskuse, zda se případně nezdržet ještě jeden den – zna-
menalo by to tuším 30 eur navíc. Jelikož jsme jeli osob-
ními auty, mohlo se to řešit po jednotlivých posádkách. 
Ta naše nakonec odjížděla v původním termínu, a tak 
jsem si v pátek dopoledne ještě jednou obešel Ledren-

21. červen byl dnem festivalu, a tak na nějaké větší pro-
cházky nebylo moc času. Zašel jsem tedy jen do Lenzuma 
a zpět a pak už byl čas se chystat na vystoupení. Jelikož 
jednání o zapůjčení aparatury z radnice tentokrát jaksi 
nedopadla, část potřebné zvukotechniky si vzaly vystu-
pující kapely a část poskytli pořadatelé, takže ozvučení 
nakonec bylo na úrovni – dokonce jsme měli i italského 
zvukaře. V průběhu večera se pozměnilo pořadí vystu-
pujících: protože seskupení Il Grigio (v překladu do češti-
ny: Šeď) ne a ne dorazit, vystoupil jsem jako první, proti 
původnímu programu asi s půlhodinovým zpožděním 
oproti začátku programu (a o půl hodiny dříve, než jsem 
původně měl začít vystupovat). Po mně pak následovalo 
opozdivší se duo Il Grigio. Skupina MUDr. FAKER, v níž 
bubnoval další Kníňák naší výpravy, totiž Petr Chmelík, 
přišla na řadu jako třetí, a protože část členů tohoto se-
skupení chtěla vzápětí odjíždět domů, skupina své vy-
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ské jezero, naložil připravená zavazadla a mohlo se jet. 
Domů jsme se vrátili v sobotu 24. června v ranních hodi-
nách, unavení, ale myslím, že spokojení. Aspoň já ano. 
Uvidíme, jak to dopadne za rok, třeba se opět pojede ve 
větším počtu autobusem.
Druhý termín byl tradičně zářijový, a to s programem, 
který je více zaměřen na setkávání (pravda, ten červnový 
nepřímo také: s pořadateli festivalu). Oproti předchozím 
letům se vyráželo už ve čtvrtek kolem osmé hodiny do-
polední, takže  cestou jsme se stihli na chvilku zastavit  
i v Brixenu. Myslím si, že to město si zasloužilo delší za-
stávku (nestihli jsme ani najít dům, kde pobýval ve vy-
hnanství Karel Havlíček Borovský), ale to bychom bývali 
museli vyjet o něco dříve – do Pieve jsme i tak dorazili po 
dvacáté hodině večerní. A tak jsem svůj tradiční okruh 
kolem Ledrenského jezera tentokrát absolvoval už za 
tmy. Ale nebylo zbytí – jinak by se na mě určitě zlobilo, 
že jsem tak neučinil.
Na další den byl naplánován výlet do Sirmione, což je 
obec (má zřetelně městský charakter a přes 8000 oby-
vatel, ale statut města oficiálně nikoli) na samém jižním 
konci Gardského jezera a nachází se na velmi protáh-
lém poloostrově, přičemž jeho konec, kde leží histo-
rické jádro, byl vyhloubením příkopu změněn v ostrov. 
Centrum je malebné a za návštěvu jistě stojí, jen bych 
doporučil jiné roční období (tipnul bych si tak půlku lis-
topadu) – chvílemi totiž působilo dojmem, že pražský 
Václavák je proti němu liduprázdnou pustinou. Pro vel-
ké fronty jsem tak oželel návštěvu hradu (takový Toč-
ník nebo Bezděz si lze prohlížet v mnohem klidnější at-
mosféře) i Catullových jeskyní (Grotte di Catullo – což 
je matoucí název, protože se nejedná o přírodní útvar, 
nýbrž o pozůstatky rezidence z dob antické Římské říše)  
a procházel se uličkami historického centra. Za návštěvu 
jistě stojí kostel San Pietro in Mavino. Jde o románskou 
stavbu, převážně z XI. století, avšak uvnitř jsou odkryty 
pozůstatky budovy předchozí, ještě o několik staletí star-
ší. Vedle toho tam lze spatřit středověké nástěnné malby. 
Jde o jedno z těch klidnějších míst v Sirmione. Před kos-
telem stojí dělo a pomník obětí válek. Hlavním kostelem 
ovšem je větší kostel Santa Maria della Neve (Panny Ma-
rie Sněžné) položený jižněji, z větší části ze XIV. století. 
Uvnitř lze nalézt i několik lomených oblouků, přestože 
gotika se této části Itálie (a tím spíš oblastem jižnějším) 
jinak víceméně vyhnula. A konečně bychom neměli za-
pomenout na kostelík svaté Anny u městské brány. Ten 
také nevypadá špatně, ale pokud tam někdo chce zažít 
něco jako ztišení, má aspoň v tomto ročním období smů-
lu – ruch z přilehlé ulice sem doléhá příliš hlasitě. Osob-
ně mám za to, že v Sirmione stačilo strávit i kratší čas  
a ušetřenou dobu věnovat návštěvě jiného místa při cestě 
– nabízela by se například sousední pevnostní Peschiera 
del Garda.

Další dny už měly program méně exotický – samot-
né Ledrenské údolí, případně nedalekou Rivu del Garda  
a Arco. A já jsem se konečně opět podíval na Malgu Vies, 
o níž jsem uvažoval už v červnu (a užil si té trasy víc, než 
jsem měl původně v plánu). I večerní program obou dní 
byl v duchu předchozích let: v sobotu se odehrávala tra-
diční veselice na »našem« náměstí v Locce, v neděli »roz-
lučkový« večer v Mezzolagu. Pokud jsem v případě festi-
valu oceňoval, že byla k dispozici i vegetariánská varianta 
občerstvení, zde to bylo o něco horší: to, co nabízeli italští 
přátelé v Mezzolagu, šlo na vegetariánskou variantu jakž 
takž upravit – špagety polít olivovým olejem a posypat sý-
rem a druhý chod – fazole a salát – tvořily solidní a chutné 
jídlo i bez porce masa. V případě sobotní veselice to bylo 
horší, to pro mě byly jen ty pouťové koláčky. Případně su-
chý chléb (ale nerad bych se rouhal – aby nepřišel čas, kdy 
i ten chléb náš vezdejší bude i v našich končinách vzácnos-
tí). Přemýšlíme nad tím, že by i mezi našimi hosty v Locce 
mohl být nějaký vegetarián?
A následoval pondělní odjezd. Opět zastávka u supermar-
ketu na rozhraní Rivy a Arca. Jelikož už jsem měl nakoupe-
no dříve, za tu dobu jsem stačil zajít ke kostelíku svatého 
Tomáše Kempenského a zjistit, že je i tentokrát zavřený,  
a pak ještě ke kostelu svatého Jiří, kde jsem se mohl po-
sadit aspoň na pár minut. Při cestě následovaly zastávky  
u Schwazu (být zde doba zastávky o trochu delší, mož-
ná by mělo cenu aspoň na chvilku zaběhnout do centra 
města, jež se se nachází tak kilometr od dálničního odpo-
čívadla, na němž jsme stáli, a koncem XV. století patřilo  
k nejvýznamnějším hornickým městům v Evropě) a u Roz-
vadova. Do Nového Knína jsme dorazili v pondělí kolem 
21. hodiny večerní.
Od podepsání partnerské smlouvy letos uplynulo už 
patnáct let. Ledacos se za tu dobu stačilo změnit, avšak 
kontakty mezi lidmi z Ledra a Nového Knína přetrvávají,  
a doufejme, že přetrvají ještě dlouho. Společná historie 
nás k tomu zavazuje.

starý sukničkář Miloš Hlávka
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Prodej slepiček
Červený Hrádek  prodává slepičky  typu Tetra hnědá, Dominant všechny barvy,  

Green Shell, typu Araukana, a Dark Shell, typu Maranska  
cena od 259,- Kč/ks                                                                                             

Prodej:   22. 10. 2023
Nový Knín  -  u   firmy  Elko  –  17:15  hod.   

Výkup králičích kožek, cena dle poptávky, doprava 189,- Kč za celý nákup,
doporučujeme objednávat! Info: Po - Pá 9:00 - 16:00 hod, tel. 601 576 270, 728 605 840, 

www.drubezcervenyhradek.cz 

02.10.23 7:01 Generátor křížovek - www.generatorkrizovek.cz | © 2016 Tomáš Jareš - www.tomasjares.com

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.
13.
14.
15.
16.
17.
18.
19.
20.
21.
22.
23.

1. Jednotka počtu
2. Obilí (vyrábí se z něj také mouka a chléb)
3. Místo, kde se vaří, nebo se připravují jídla
4. Pozdrav
5. Pokrývka hlavy
6. Nádoba na vodu
7. Lidově "Obývací pokoj"
8. Slovní výraz pro písmeno "y"
9. Školní předmět v laboratořích

10. Násep
11. Materiál získaný odřezáním kůry dubu korkového
12. Německy "mladý"
13. Oděv zejména po koupeli
14. Dopravní prostředek využívající koleje
15. Dioptrická pomůcka
16. Používáme ke stolování
17. Nejlepší přítel člověka
18. Stavba sloužící k modlitbám
19. Orgán v těle
20. Povrchový důl
21. Jiný výraz pro internetovou stránku, v angličtině znamená "pavučina"
22. Část těla spojující hlavu s trupem
23. Nejtěžší had světa

Jubilanti měsíce

V říjnu oslaví životní jubilea Věra Doušová, Jan Soběslavský, Antonín Hlávka, Miroslava Braná, Jaroslav Hermann, Miloslav 
Poláček a Marie Hájková. 

Oslavencům přejeme hodně štěstí a pevné zdraví do dalších let.  
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Chotilský 
zpravodaj

Číslo 
9/2023

CHOTILSKO, CHOLÍN-BOUBOVNY, HNĚVŠÍN, KNIHY, KOBYLNÍKY, 
KŘENIČNÁ, LIPÍ, MOKRSKO, PROSTŘEDNÍ LHOTA, SEJCKÁ LHOTA, 
SMILOVICE, ZÁBORNÁ LHOTA, ŽIVOHOŠŤ

Výtisk zdarma

Příští rok to již bude 20 let, kdy byl zásluhou obce Chotilsko uskutečněn záměr využít prostorný a architektonicky zajíma-
vý interiér špýcharu v Prostřední Lhotě k výstavním a dalším kulturním účelům. Od té doby zhlédlo expozici s názvem Ze 
života venkovského obyvatelstva středního Povltaví mnoho stovek spokojených návštěvníků a prostory Muzea Špýchar 
slouží k pořádání různých kulturních akcí nejen pro místní občany. 
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Zpráva ze zasedání Zastupitelstva obce konaného 4. 9. 2023

I. Projednání rozpočtového opatření 7/2023
ZO projednalo rozpočtové opatření č. 7 k rozpočtu obce 
na rok 2023. Celkové příjmy se navýšily v pol. 1381 Daň 
z hazardních her, pol. 3111 Příjmy z prodeje pozemků  
(§ 3639 Komunální služby a územní rozvoj) a pol. 2324 
Přijaté nekapitálové příspěvky a náhrady (§ 6221 Humani-
tární pomoc); výdaje se navýšily v pol. 5138 Nákup zboží 
za účelem dalšího prodeje a pol. 5139 Nákup materiálu  
j. n. (obě § 2143 Cestovní ruch), pol. 5154 Elektrická ener-
gie (§ 2310 Pitná voda), pol. 5169 Nákup ostatních slu-
žeb (§ 2341 Vodní díla v zemědělské krajině), pol. 5171 
Opravy a udržování (§ 3631 Veřejné osvětlení), pol. 5111 
Platy zaměstnanců, pol. 5031 Povinné pojistné na sociál-
ním zabezpečení, pol. 5032 Povinné pojistné na zdravot-
ním pojištění, pol. 5139 Nákup materiálu j.n. a pol. 5171 
Opravy a udržování (vše § 3745 Péče o vzhled obce a veřej-
nou zeleň), pol. 51714 Opravy a udržování (§ 5512 Požární 
ochrana – dobrovolná část) a pol. 5163 Služby peněžním 
ústavům (§ 6310 Obecné příjmy a výdaje z finančních ope-
rací). V příjmech byla vložena nová pol. 4113 Neinvestiční 
přijaté transfery a nová pol. 2321 Přijaté neinvestiční dary 
(§ 3632 Pohřebnictví); ve výdajích nová pol. 5139 Nákup 
materiálu j.n. (§ 3399 Ostatní záležitosti kultury).   
Usnesení č. 141/23: ZO schvaluje rozpočtové opat-
ření č. 7/23 dle předložené tabulky. Celková výše 
příjmů je 16 704,6 tis. Kč (navýšeno o 482,1 tis. Kč)  
a celková výše výdajů je 30 577,0 tis. Kč (navýšeno  
o 3321,8 tis. Kč).   
(Hlasování: 9/0/0)

II. Usnesení 
ZO projednalo návrh nájemní smlouvy mezi Českým rybář-
ským svazem, z. s. a obcí Chotilsko na pronájem rybníka 
Na Korouhvích ke sportovnímu rybolovu.    
Usnesení č. 142/23: ZO schvaluje nájemní smlouvu 
mezi Českým rybářským svazem, z. s. a obcí Chotil-
sko na pronájem rybníka Na Korouhvích ke sportov-
nímu rybolovu s upravenou výpovědní lhůtou (a to 
jednoletou výpovědní lhůtu místo uvedené dvoule-
té výpovědní lhůty) a pověřuje starostu obce jejím 
podpisem.   
(Hlasování: 8/1/0)

ZO projednalo návrh příkazní smlouvy mezi obcí Chotilsko 
a GEMA spol. s r.o.  na výkon technického dozoru na akci 
»vodovod Chotilsko, Záborná Lhota« v ceně 16 000 Kč za 
jeden měsíc.  
Usnesení č. 143/23: ZO schvaluje příkazní smlouvu 
mezi obcí Chotilsko a GEMA spol. s r. o. v předlože-
ném znění a pověřuje starostu obce jejím podpisem.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo požadavek na zakoupení nového PC do IC 
Chotilsko. Byly předloženy nabídky na PC za 10 790 Kč 
nebo 12 790 Kč. Monitor, klávesnice a myš budou použity 
z původního PC.    
Usnesení č. 144/23: ZO schvaluje zakoupení nové-
ho PC pro potřeby IC Chotilsko, Chotilského muzea  
a Zásilkovny za 12 790 Kč.   
(Hlasování: 8/0/1)

ZO projednalo návrh na poskytnutí zaměstnaneckého 
benefitu – příspěvek zaměstnavatele na penzijní spoření 
a penzijní připojištění se státním příspěvkem. Jedná se  
o 50 % částky poskytované zaměstnancem, max. 750 Kč 
za jeden měsíc. Příspěvek je upraven směrnicí »O poskyto-
vání předpisů na doplňkové spoření a penzijní připojištění 
se státním příspěvkem« a bude poskytován od 1. 1. 2024.     
Usnesení č. 145/23: ZO schvaluje poskytnutí zaměst-
naneckého benefitu – příspěvek zaměstnavatele na 
penzijní spoření a penzijní připojištění se státním 
příspěvkem a zároveň schvaluje směrnici »O posky-
tování předpisů na doplňkové spoření a penzijní při-
pojištění se státním příspěvkem«, podle které bude 
příspěvek poskytován.   
(Hlasování: 8/0/1)

ZO projednalo cenovou nabídku Totus s.r.o. na poskytnutí 
služeb v souvislosti s vypracováním žádosti o poskytnu-
tí podpory z MZe na projekt »oprava a odbahnění vodní 
nádrže parc. č. 161, k. ú. Záborná Lhota«. Cenová nabíd-
ka v hodnotě 155 000 Kč (bez DPH) obsahuje: zpracování  
a podání žádosti o dotaci, zajištění výběrového řízení, zá-
věrečné vyúčtování dotace a monitoring, zajištění TDI. 
Usnesení č. 146/23: ZO schvaluje cenovou nabídku 
Totus s. r. o. v předloženém znění a pověřuje sta-

Úplný zápis ze zasedání zajišťující ochranu osobních údajů je zveřej-
něn na úřední desce, na vývěskách místních částí a na internetových 
stránkách obce www.chotilsko.cz. 

Hlasování o návrzích (Záznam hlasování k návrhu usnesení: pro/proti/zdržel se hlasování)
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rostu obce k podpisu příkazní smlouvy č. 23/1 na za-
jištění služeb dle cenové nabídky.   
(Hlasování: 9/0/0) 

ZO projednalo návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zříze-
ní služebnosti inženýrské sítě mezi obcí Chotilsko a KSÚS 
Středočeského kraje. Jedná se o kabelové vedení v rámci 
nově budovaného VO na pozemcích KSÚS, hodnota za zří-
zení věcného břemene je 13 175 Kč. 
Usnesení č. 147/23: ZO schvaluje smlouvu o smlouvě 
budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi 
obcí Chotilsko a KSÚS Středočeského kraje a pově-
řuje starostu obce jejím podpisem.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku od společnosti Agentura 
Paseo, s. r. o. na zajištění zveřejnění reklamních upoutávek 
na webových profilech (Vyletnik.CZ, Kdykde.CZ, Rodinne-
vylety.CZ, Tipynavylet.CZ a Holiday.CZ). 
Usnesení č. 148/23: ZO neschvaluje cenovou nabídku 
Agentury Paseo, s. r. o. na zajištění zveřejnění re-
klamních upoutávek.   
(Hlasování: 0/9/0)

ZO projednalo žádost paní E. B., Sejcká Lhota, na souhlas  
s projektem karavanového stání na pozemku Sejcká Lhota, 
čp. 6 v rámci rozvoje turistického ruchu.  
Usnesení č. 149/23: ZO souhlasí s karavanovým stá-
ním na pozemku Sejcká Lhota, čp. 6 v rámci rozvoje 
turistického ruchu.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh na pokračování v tvorbě Územního 
plánu obce Chotilsko i v roce 2023. 
Usnesení č. 150/23: ZO požaduje pokračovat v poři-
zování Územního plánu obce Chotilsko.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh dodatku k licenční smlouvě  
č. 1081/2007 mezi obcí Chotilsko a GEPRO spol. s r. o. Jde 
o upgrade programu Misys v hodnotě 4646,40 Kč.    
Usnesení č. 151/23: ZO schvaluje dodatek k licenční 
smlouvě č. 1081/2007 mezi obcí Chotilsko a GEPRO 
spol. s r. o. a pověřuje starostu obce jeho podpisem.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh smluv o příspěvku pro rok 2023/2024 
na předškolní docházku do »Obecně prospěšné společ-
nosti ČAP Nový Knín«, Klubíčko Štěchovice a Lesní rodinný 
klub Pod Trolím vrchem.
Usnesení č. 152/23: ZO schvaluje příspěvek ve výši 
10 000 Kč (v případě splnění podmínek stanove-
ných usnesením 115/23 navýšení příspěvku na  

15 000 Kč) na předškolní docházku pro děti navštěvu-
jící tato předškolní zařízení: Obecně prospěšná spo-
lečnost ČAP, Lesní rodinný klub Pod Trolím vrchem  
a Klubíčko Štěchovice. ZO zároveň schvaluje smlouvy  
o poskytnutí účelového finančního příspěvku obce  
a pověřuje starostu obce jejich podpisem.  
(Hlasování: 8/0/1)

ZO projednalo žádost o poskytnutí finančního příspěvku 
ve výši 5000 Kč na akci »Loučení s létem«, která se konala 
v Muzeu Špýchar v Prostřední Lhotě. 
Usnesení č. 153/23: ZO schvaluje poskytnutí finanč-
ního příspěvku na akci »Loučení s létem« konanou  
v Muzeu Špýchar.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo nájemní smlouvu se servisními službami  
č. CZ230043 na pronájem multifunkčního zařízení RICOH 
IM C2500. Doba nájmu 60 měsíců, paušální platba 850 Kč 
za 1 měsíc.   
Usnesení č. 154/23: ZO schvaluje nájemní smlouvu 
se servisními službami č. CZ230043 v předloženém 
znění a pověřuje starostu obce jejím podpisem.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost o souhlas s vedením trasy skupino-
vého vodovodu pro zásobení obcí a měst v lokalitě Dobříš-
ska a Novoknínska pitnou vodou. 
Usnesení č. 155/23: ZO schvaluje vedení vodovodu 
po pozemcích v majetku obce, po kterých je vedení 
vodovodu plánováno.  
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo poskytnutí dotace z rozpočtu Středočes-
kého kraje z Programu 2023, tematické zadání Kofinan-
cování účelových investičních dotací v rámci programu 
Dotace pro jednotky SDH, tematické zadání Podpora ak-
ceschopnosti jednotek SDH obcí. (číslo žádosti HAS/SD-
HAK/050784/2023, dotace ve výši 80 000 Kč).  
Usnesení č. 156/23: ZO přijímá do rozpočtu obce 
Chotilsko dotaci ve výši 80 000 Kč pro SDH Chotilsko 
z Programu 2023 pro poskytování dotací z rozpočtu 
Středočeského kraje, ze Středočeského fondu pod-
pory dobrovolných hasičů a složek IZS, tematické 
zadání Kofinancování účelových investičních dotací 
v rámci programu Dotace pro jednotky SDH, tema-
tické zadání Podpora akceschopnosti jednotek SDH 
obcí.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo vyhodnocení doručených nabídek v rámci 
průzkumu trhu na akci »Vodovod Chotilsko, Záborná Lho-
ta«. Cenové nabídky podaly společnosti: VKP Suchý s. r. o.  
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(25 402 162,64 Kč), POHL cz, a. s. (23 878 884,72 Kč)  
a Vodohospodářská společnost Dobříš spol. s r. o.  
(16 301 741,58 Kč). Veškeré ceny jsou bez DPH.      
Usnesení č. 157/23: ZO bere na vědomí cenové na-
bídky v rámci průzkumu trhu na akci »Vodovod 
Chotilsko, Záborná Lhota« a pověřuje starostu obce 
podepsat oznámení o výběru nejvhodnější nabídky 
– Vodohospodářská společnost Dobříš, spol. s r. o., 
16 301 741,58 Kč (bez DPH).   
(Hlasování: 9/0/0)

Usnesení č. 158/23: ZO schvaluje smlouvu o dílo na 
akci »Vodovod Chotilsko, Záborná Lhota« (společ-
nost s nejlepší nabídkovou cenou) a pověřuje sta-
rostu obce jejím podpisem.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo nabídku obecního bytu č. 002, Chotilsko, 
čp. 14.   
Usnesení č. 159/23: ZO schvaluje nabídku pronájmu 
bytu č. 002 Chotilsko, čp. 14 a požaduje ji zveřejnit 
na webech obce (IC), v Chotilském zpravodaji a bu-
dou obesláni zájemci s již podanými žádostmi.   
(Hlasování: 9/0/0)

Usnesení č. 160/23: ZO stanovuje komisi na otevírání 
obálek a hodnocení nabídek k pronájmu bytu č. 002 
Chotilsko, čp. 14 ve složení: Stanislav Hrbek, Bc. Sta-
nislava Krejčíková, Soňa Sladkovská, Lukáš Novák  
a Vít Šiška.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo pozvánku na valnou hromadu Svazku obcí 
regionu Dobříšsko a Novoknínsko, IČ 05741611.    
Usnesení č. 161/23: ZO bere na vědomí pozvánku 
na valnou hromadu Svazku obcí regionu Dobříšsko 
a Novoknínsko, IČO 05741611, se sídlem Mírové ná-
městí 119, Dobříš, která se bude konat 25. 9. 2023 od 
16.00 v sídle města Dobříše.   
(Hlasování: 9/0/0)

Usnesení č. 162/23: ZO deleguje v souladu s ust. § 84 
odst. 2 písm. f) zákona o obcích starostu obce Stani-
slava Hrbka za obec Chotilsko coby člena Svazku obcí 
regionu Dobříšsko a Novoknínsko, IČO 05741611, se 
sídlem Mírové náměstí 119, Dobříš, jako zástupce na 
valnou hromadu svazku, která se bude konat 25. 9. 
2023 od 16.00 s tím, aby na valné hromadě hlasoval 
pro všechna navržená usnesení.   
(Hlasování: 9/0/0)

Usnesení č. 163/23: ZO souhlasí se zrušením 
Svazku obcí regionu Dobříšsko a Novoknínsko,  

IČO 05741611, se sídlem Mírové náměstí 119, Dobříš  
a vstupem do likvidace.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh Dodatku č. 1 k dohodě o spolufinan-
cování nákladů na zpracování projektové dokumentace 
stavby – její rozšíření mezi obcí Chotilsko a VHS Dobříš, 
spol. s r. o. Jedná se o rozšíření páteřního vodovodu směr 
Sejcká Lhota.   
Usnesení č. 164/23: ZO schvaluje Dodatek č. 1 k do-
hodě o spolufinancování nákladů na zpracování pro-
jektové dokumentace – rozšíření páteřního vodovo-
du směr Sejcká Lhota a pověřuje starostu obce jeho 
podpisem.  
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost Promotex Interactive, s. r. o. na 
změnu využití pozemku parc. č. 555, k. ú. Záborná Lhota,  
z lesního pozemku na ostatní plochu. 
Usnesení č. 165/23: ZO neschvaluje změnu využití 
pozemku parc. č. 555, k. ú. Záborná Lhota.   
(Hlasování: 0/9/0)

ZO projednalo nabídku ing. S. K. Nečín na poskytnutí daru 
v hodnotě 10 000 Kč na opravu válečného hrobu hrdinům 
padlým v květnu 1945. 
Usnesení č. 166/23: ZO schvaluje přijetí daru ve výši 
10 000 Kč na opravu válečného hrobu na Živohošti 
do rozpočtu obce Chotilsko a pověřuje starostu obce 
podpisem darovací smlouvy.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh na podání žádosti o prodloužení zá-
věrečného vyúčtování dotace poskytnuté na zpracování 
nového územního plánu obce Chotilsko. 
Usnesení č. 167/23: ZO schvaluje podání žádosti 
o prodloužení závěrečného vyúčtování dotace na 
nový územní plán obce.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost SDH Chotilsko o příspěvek 15 000 
Kč na zakoupení 2 ks tabletů do automobilů k navigaci  
k jednotlivým zásahům v rámci propojení fireport. 
ZO odkládá poskytnutí příspěvku 15 000 Kč na za-
koupení tabletů do hasičských automobilů a poža-
duje do příštího zasedání upřesnit jaký typ SIM kar-
ty bude pro tuto službu výhodnější.  
(Nehlasováno)

ZO projednalo žádost p. M.F., Praha o odkoupení obecní-
ho majetku – pozemků parc. č. 12/2 a parc. č. 12/3, oba 
k. ú. Chotilsko. 
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ZO odkládá projednání žádosti do doby, než bude 
stanovena cena za prodej pozemků v rámci obce 
Chotilsko.   
(Nehlasováno)

ZO projednalo návrhy smluv na zpracování žádosti o do-
taci od společnosti ERSTE GRANTIKA ADVISORY, a. s.  

Jde o cyklostezku v obci Chotilsko, rekonstrukce míst-
ních komunikací v obci Chotilsko a GDPR. 
ZO odkládá projednání smluv do doby, než bude 
rozhodnuto o realizaci uvedených stavebních 
akcí.   
(Nehlasováno)

Obecní úřad informuje

Jak již bylo dříve avizováno, dokončila se rekonstrukce 
bytu 002 v domě Chotilsko, čp. 14. Po různých návrzích  
a konzultacích se dokončil návrh nájemní smlouvy k tomu-
to bytu a byt je nabízen k pronájmu (o tom blíže na jiném 
místě Chotilského zpravodaje). 
V únoru 2024 (konkrétně 10. února) proběhne I. Obecní 
ples. Z důvodu absence odpovídajících prostor (větší sál  
s příslušenstvím) se musí ples uskutečnit v prostorech So-
kolovny v Novém Kníně. V některém z příštích čísel zpra-
vodaje budou zveřejněny další podrobnosti.  
Kontrolní výbor obce byl pověřen, aby v průběhu září  
a října 2023 provedl revizi smluv k pronájmu pozemků. 
Kontrola bude zaměřena na to, zda jsou pozemky užívány 
v souladu se smlouvou, zda je na nich udržován pořádek, 
zda jsou užívány skutečně pronajaté metry a zda je cena za 
pronájem odpovídající předmětu pronájmu.   
V místní části Záborná Lhota se v současné době začíná 
pracovat na vodovodu a přípojkách pro jednotlivé nemo-
vitosti. Bylo vyřízeno stavební povolení a podána žádost  
o dotaci. Pokud obec dotaci obdrží, začaly by zemní práce 
v únoru 2024 (předpokládaný termín dokončení je říjen 
2024). Výše dotace je max. 70 % z nabídkové ceny. Jelikož 
nabídková cena na vybudování vodovodu je 16 301 742 

Kč (bez DPH), nelze stavbu bez dotace uskutečnit. I tak  
v případě maximální výše dotace budou náklady obce sko-
ro 5 000 000 Kč. Dále v Záborné Lhotě dojde k rekon-
strukci »horního« rybníka. Zde dojde k jeho odbahnění  
a především opravě hráze, která je ve velice špatném stavu 
a na některých místech protéká. Dle rozpočtu vyjde rekon-
strukce na 4 068 105 Kč a dotace by zde mohla být max. 
2 000 000 Kč. 
V místní části Křeničná vyčistili členové SDH Chotilsko pří-
kop vedoucí po pozemku parc. č. 572 tak, aby při deštích 
pobral co nejvíce vody z přilehlých polí a pastvin a svedl 
ji do rybníka na návsi. Za pomocí hasičského auta dojde 
ještě k proplachu potrubí, aby se zjistilo, zda je funkční.
Od 1. ledna 2024 musí dojít ke zvýšení ceny vodného pro 
odběratele vody z obecního vodovodu. Jsou v jednání tři 
varianty vodného, do příštího zasedání bude ještě projed-
náno na VHS Dobříš, poté bude předložena zastupitelstvu 
konečná varianta. 
Začala oprava komunikací v Lipí, směrem na Kobylníky 
a Knihy. Budou osloveny ještě Rytířský řád křižovníků 
s červenou hvězdou a Spolek Osada Kobylníky, aby se 
spolupodílely na financování opravy ve směru na Kobyl-
níky.

V pondělí 25. září se v Drtinově galerii v Chotilsku za účasti 
zastupitelů obce konalo setkání občanů, kterým není lho-
stejný rozvoj naší obce. Na úvod všechny přítomné přiví-

Setkání občanů k tvorbě programu rozvoje obce

tal Stanislav Hrbek, starosta obce. Konstatoval, že vedení 
obce věnuje budoucnosti mimořádnou pozornost. Spo-
lečným cílem je připravit kvalitní program rozvoje, který 
otevře možnosti účastnit se dotačních programů, bez kte-
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rých se naše obec u nákladných projektů neobejde. Poté 
místostarosta obce Tomáš Hrubý v krátkosti prezentoval 
aktivity konané od posledního setkání s občany na začát-
ku tohoto roku. Následně si slovo vzaly zástupkyně MAS 
Brdy-Vltava, které přítomné seznámily s výsledky dotaz-
níkového šetření z června 2023. Nad některými výstupy  

z šetření se rozvinula živá diskuse, která neformálně pokra-
čovala u připraveného občerstvení.
Výsledkům dotazníkové šetření a výstupům z diskuse  
o programu rozvoje obce, které se vyhodnocují po uzá-
věrce tohoto zpravodaje, se budeme věnovat v příštím 
čísle.

V srpnu byl opraven válečný hrob na hřbitově ve Staré 
Živohošti. Jde o hrob pana Troglauera, který byl spolu  
s dalšími šesti muži za účast v odboji proti nacistickým 
okupantům popraven 7. května 1945.
Oprava byla z větší části financována Ministerstvem obra-
ny ČR  z dotačního programu »Zachování a obnova histo-
rických hodnot«.    

Stanislav Hrbek, 
starosta obce

Oprava válečného hrobu na Staré Živohošť

Stolní kalendář Chotilsko 2024

Také pro příští rok naše obec plánuje vydat již tradiční 
stolní kalendář 2024, který bude trvale bydlícím obča-
nům bezplatně doručen v prosinci tohoto roku. Pokud 
máte zajímavou fotodokumentaci z události v naší obci 
z tohoto roku a máte zájem ji nechat zařadit do obrazo-
vé části kalendáře, zašlete ji v digitální formě na adresu  
bendljiri14@gmail.com, a to nejpozději do konce říj-
na. 

Loučení s létem v Prostřední Lhotě

Poslední srpnovou sobotu se v prostorách muzea Špýchar 
uskutečnila společná akce Muzea Špýchar Prostřední Lhota 
a Muzea zlata Nový Knín. I když ráno příprava probíha-
la za deště, počasí se v dopoledních hodinách umoudřilo  
a parádní den mohl začít. Ve špýcharovské staré hospodě 
seděli  dva rozšafní chasníci, kteří dávali návštěvníkům zá-
ludné kvízové otázky a současně ukazovali dětem různé  
předměty, které používali naší předci. Kdo chtěl, mohl si 

vlastnoručně vykroužit keramickou nádobu nebo hrneček. 
Nechyběla ani možnost vyzkoušet si rýžování pravého zlata 
a mnoho dalších naučných aktivit. Namalovala se spousta 
cestovních kamínků, domácích pohlednic, které se posílaly 
jako poslední pozdrav z letošních prázdnin. Bylo to pěkné, 
uvolněné odpoledne. Odměnou všem dětem na závěr byla 
perníková medaile.
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Poděkování patří Hornickému muzeu v Příbrami, městu Nový Knín, obci Chotilsko, a také všem, kteří při akci pomáhali.
Organizátor akce

Stejně jako každý rok, tak i letos se na samém konci prázdnin konalo tradiční Chotilské posvícení. I přes souběh mnoha 
dalších akcí v termínu posledního srpnového víkendu, které se uskutečnily v blízkém i vzdálenějším okolí Chotilska, byla 
účast hojná, zejména na večerní zábavě, kterou i letos obstarala skvěle hrající kapela Perplex.  Od dopoledních hodin 
pak bylo možné si něco zakoupit v jednom z několika prodejních stánků. Odpolední program nastartovala mše svatá. 
Večerní skvělou atmosféru nezkazil ani prudký déšť, ani neplánovaný výjezd k požáru pro členy výjezdové jednotky,  
a tak většina účastníků vydržela až do samotného konce. Dovolte mi závěrem poděkovat všem, kdo se podíleli na pořá-
dání této akce, samozřejmě obci Chotilsko a také těm, kteří přispěli do tomboly. Stejně jako každý rok i tento rok bude 
výtěžek použit na další dovybavení výjezdové jednotky SDH Chotilsko. 

Martin Brodský

Chotilské posvícení
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Fotbalová školka v Prostřední Lhotě

To, že se TJ Prostřední Lhota  věnuje mládeži, ať už žákům nebo dorostu, je obecně známé a potvrzují to výsledky mla-
dých fotbalistů, o kterých průběžně ve zpravodaji informujeme. Nově byla nyní pro nejmladší sportovní potěr otevřena 
školka společná pro chlapce i děvčata, a to ve věku od 3 do 7 let. Náplní školky je především rozvoj pohybových aktivit, 
čas zbyde i na samotný fotbal. Trénink probíhá ve sportovním areálu v Prostřední Lhotě každý pátek od 17.00 hod.
Pokud máte zájem přihlásit své ratolesti, kontaktujte Barboru Špačkovou 608 250 554 nebo Jiřího Šťástku 603 838 093.
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N A B Í D K A
pronájmu obecního bytu

Obec Chotilsko, Chotilsko 7, 262 03 Nový Knín

V Chotilsku, dne 6. 9. 2023

Obec Chotilsko nabízí k pronájmu byt č. 002 nacházející se v budově Chotilsko čp. 14.
Pronájem bytu obálkovou metodou je nabízen v souladu s usnesením zastupitelstva č. 159/23, ze dne 4. 9. 2023. 

Volný byt je nabízen všem žadatelům, kteří se ke dni 31. 10. 2023 přihlásí do soutěže podáním obálky  
s nabídnutou cenou a vyjádří souhlas s podmínkami nájemní smlouvy.

Byt bude pronajat žadateli s nejvyšší cenovou nabídkou, v případě shody rozhoduje datum a čas podání.

Specifikace předmětu nájmu:

• byt o dispozici 2 + kk a podlahové ploše 75,85 m², pronajímán spolu se sklepem v 1. PP domu
• v bytě není instalována kuchyňská linka – nájemce zajistí samostatně
• osobní prohlídku lze provést kdykoli dle předchozí domluvy

Podmínky nájmu:

• užívání výlučně za účelem bydlení
• nájem na dobu určitou 1 rok od 1. 12. 2023 s možností opakovaného prodloužení
• služby: zálohově 200,- Kč (za měsíc a osobu) za vývoz jímky, energie a další služby si zajistí nájemce samostatně 
(elektřina, voda, internetové připojení, odvoz odpadu, …)
• výchozí cena měsíčního nájemného činí 9500 Kč
• požadována kauce splatná při počátku nájmu ve výši trojnásobku nájemného
• všechny podmínky nájmu jsou uvedeny v návrhu nájemní smlouvy, která je k nahlédnutí

Způsob podávání nabídek:

1. Žadatel doručí (osobně, poštou) na adresu Obecního úřadu Chotilsko zalepenou obálku s nabídkou.
2. Obálka musí být čitelně nadepsána »Obecní úřad Chotilsko: Nabídka pronájmu bytu - NEOTEVÍRAT«. Na obálce 
musí být čitelně napsáno jméno a adresa odesílatele.
3. Upozornění: Chybně označené obálky nebo neúplně označené obálky budou vyřazeny!
4. Datum a hodina ukončení podávání nabídek: 31. 10. 2023 ve 12.00 hodin. 
5. Nabídka v obálce bude mít následující tvar:
        
Podávám nabídku na měsíční nájemné na byt č. 002, Chotilsko čp. 14 ve výši .................... Kč (slovy: 

……………………….)
Byl(a) jsem seznámen(a) a souhlasím s podmínkami nájemní smlouvy.

6. Den otevírání obálek: 1. 11. 2023 v 14.00 hodin. 

Upozornění:
Zájemce o pronájem bytu nesmí být dlužníkem vůči obci Chotilsko.
Osobní prohlídka bytu je nutná před podáním písemné nabídky. 
Žádáme, aby své nabídky podávali pouze vážní zájemci o pronájem bytu.
Bližší informace na tel. čísle: 724 191 268 a osobně na obecním úřadu.

Stanislav Hrbek, starosta, obec Chotilsko
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Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem  

zve  

na tradiční průvod s lampiónky. 

  

Sraz  

2. 11. 2023  

v Prostřední Lhotě 4,  

u Trolíků v 16:30 

Navštívili jsme Oktoberfest 2023

Oktoberfest je známý jako Největší pivní festival světa 
s více než 200letou tradicí, který pravidelně končí první 
říjnovou neděli. Historii vzniku hledejme v oslavě svatby 
korunního prince Ludwiga Bavorského a princezny There-
se Sasko-Hildburghausen v roce 1810, kdy byli obyvatelé 
Mnichova pozváni na pole na tehdejším okraji města, kte-
ré bylo následně na počest princezny pojmenované There-
sienwiese (Terezínská louka). A protože jako Češi patříme 
podle statistik k nejzdatnějším konzumentům piva (ročně 
vypije každý Čech přes 250 piv, a do toho jsou započítáni 
i novorozenci), rozhodli jsme se logicky vyslat na tuto le-
tošní událost delegaci z naší obce. Náročná příprava probí-
hala jak po teoretické (kolik váží tzv. tuplák, kolik tupláků 
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najednou unese hospodský, typické oblečení, cena tuplá-
ku, atd.), tak po praktické stránce, a to za výrazné podpo-
ry místních znalců v pití piva Regent. Pro nás, kteří jsme 
Oktoberfest navštívili poprvé, byla asi největším zážitkem 
jeho velikost. V »naší« hale, která není na rozsáhlé ploše 
zdaleka jediná, bylo podle pořadatelů naskládáno u stolů 

10 000 účastníků, kteří za podpory živé kapely zpívali, pili 
a jedli. Celková kapacita se odhaduje na 100 000 sedících 
a notně hlučících návštěvníků, a to vše po celých 16 dnů. 
Takže nějakou inspiraci pro Lhotecký Oktoberfest 2024  
v příštím roce jsme určitě načerpali.   

Jiří Bendl, Sejcká Lhota 

Hasiči informují

Od posledního vydání zpravodaje vyjížděla naše jednotka 
k dalším třem událostem:
22. 8. v 16.49 h vyjížděla naše jednotka do katastru obce 

Výjezdy u hasičů v Chotilsku

Chotilsko do místní části Lipí k technické pomoci – strom 
padlý do  drátů. Po příjezdu na místo, bylo zjištěno, že jde 
o velkou ulomenou větev, která padla na telefonní kabel 
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a zasahuje dále do vozovky. Pomocí trhacího háku byla vě-
tev z kabelu odstraněna. Následně rozřezána motorovou 
pilou a odstraněna z vozovky. Během zásahu byl usměr-
ňován provoz na komunikaci. Poté se na místo dostavila 
jednotka HZS Dobříš a na pokyn velitele HZS se jednotka 
vrátila zpět na základnu.
23. 8. v 13.59 h vyjížděla naše jednotka do Staré Živohoš-
ti k technické pomoci – únik ropných produktů na vodní 
hladinu. Po příjezdu na místo události jsme společně s jed-
notkou JSDH Neveklov, která je vybavena člunem, zajistiili 
ropnou skvrnu nornými stěnami a sorbentem. Po příjezdu 
HZS Dobříš se ohraničená část řeky vyčistila od sorbentu 
a zbývajících ropných látek. Po dokončení prací odjela jed-
notka na základnu.
26. 8. v 19.05 h vyjížděla naše jednotka do Sejcké Lhoty  
k ohlášenému požáru. Po příjezdu na místo události bylo 

zjištěno, že majitel chaty rozdělal uprostřed lesního poros-
tu oheň, což nebylo řádně nahlášeno. Ohniště bylo ulito 
vodou z konve a majitel byl řádně poučen. Poté velitel zá-
sahu (HZS Dobříš) dal pokyn k odjezdu všem jednotkám 
na základnu.
Zároveň mi dovolte touto cestou za nás všechny popřát 
k významnému životnímu jubileu členu výjezdové jed-
notky obce Chotilsko. Jde o člena, který má každý rok 
na svém kontě tradičně nejvíce výjezdů, přestože kro-
mě své civilní práce musí stíhat i funkci starosty sou-
sední obce. Dne 21. září oslavil 50. narozeniny Hasič 
s velkým H, Jiří Soukup. Hodně zdraví do dalších let  
a zachovej nám a naší výjezdové jednotce hodně příz-
ně. Děkujeme.

Martin Brodský, místostarosta SDH Chotilsko  
a člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

Poděkování

Rádi bychom touto cestou poděkovali Chotilskému mu-
zeu, jmenovitě dámám Adéle Tomáškové a Petře Lojínové 
za ochotu, se kterou přistoupily k návštěvě žáků naší školy, 
obzvláště k těm s těžkým zrakovým postižením. Dámy si 
pro žáky připravily zajímavý výklad, který se pojil k místu 
našeho pobytu, přizpůsobily ho žákům s těžkým zrakovým 
postižením, nachystaly pro ně zajímavý kvíz a pro zbytek 
skupiny připravily kreativní dílničky. Opravdu jsme byli nad-
šení, takovýto přístup není vždy běžný.
Mnohokrát děkujeme a těšíme se snad zase příští rok. 

Jana Haňová, vedoucí adaptačního kurzu
Gymnázium pro zrakově postižené  

a Střední odborná škola pro zrakově postižené, Praha

Společenská kronika

Jubilanti měsíce - blahopřejeme

V říjnu slaví narozeniny Alenka Verdánová z Prostřední Lhoty, Libuše Formánková z Prostřední Lhoty, Alenka Šťástková 
z Prostřední Lhoty, Karel Vimr z Prostřední Lhoty, Vlasta Horáková z Mokrska a Bohuslav Mašek ze Záborné Lhoty.

Hodně zdraví, spokojenosti a pohody!
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Číslo 
9/2023

MĚSÍČNÍK PRO MOKROVRATY A POUŠTĚ

Výtisk zdarma

Zprávy z obce

Návrh usnesení č. 1-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje zapisovatelem Ve-
roniku Kučíkovou a ověřovateli zápisu Pavlínu Hejrovou  
a Karla Kaláta.
Výsledek hlasování: 
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 2-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje program jednání 
zastupitelstva obce dne 5. 9. 2023 takto:   
1) Dohoda o spolupráci při vybudování skupinového vo-
dovodu
2) Smlouva o dílo – obnova vodovodu Mokrovraty
3) Smlouva o spolupráci při zajištění zpětného odběru  
a zařazení míst zpětného odběru do obecního  systému 
odpadového hospodářství
4) Obecně závazná vyhláška obce Mokrovraty, kterou se sta-
novují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci
5) Obecně závazná vyhláška obce Mokrovraty k zajiště-
ní udržování čistoty ulic a jiných veřejných  prostranství  
k ochraně životního prostředí, zeleně v zástavbě a ostatní 
veřejné zeleně
6) Rozpočtové opatření č. 4/2023
7) Pravidla rozpočtového procesu pro příspěvkovou orga-
nizaci zřízenou obcí Mokrovraty 
8) Záměr výpůjčky požární přenosné motorové stříkačky
9) Žádost o udělení výjimky z počtu dětí MŠ
10) Žádost o udělení výjimky z počtu žáků ZŠ 
11) Různé

Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 3-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Dohodu 22 
účastníků o spolupráci při vybudování skupinového vodo-
vodu (včetně obce Mokrovraty).
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 4-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu o dílo - 
Obnova vodovodního potrubí Mokrovraty (4. etapa) mezi 
obcí Mokrovraty a Vodohospodářskou společností Dobříš, 
s. r. o., Jiráskova 656, 263 01 Dobříš.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 5-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu  
o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení míst 
zpětného odběru do obecního systému odpadového hos-
podářství mezi společností EKO-KOM, a. s., Na Pankráci 
1685/17, 140 21 Praha 4 a obcí Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 5-8/2023 bylo schváleno.

Usnesení ze zápisu č. 8/2023 ze zasedání Zastupitelstva obce Mokro-
vraty, konaného dne 5. 9. 2023 od 18.00 hodin
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Návrh usnesení č. 6-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty bere na vědomí návrh 
Obecně závazné vyhlášky obce Mokrovraty, kterou se sta-
novují pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství  
v obci s tím, že tento návrh bude ještě upraven, resp. roz-
šířen o úpravu pravidel pro pohyb dalších zvířat. 
Výsledek hlasování:
Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se: 1
Usnesení č. 6-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 7-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Obecně závaz-
nou vyhlášku obce Mokrovraty k zajištění udržování čisto-
ty ulic a jiných veřejných prostranství k ochraně životního 
prostředí, zeleně v zástavbě a ostatní veřejné zeleně.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 7-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 8-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje rozpočtové 
opatření č. 4/2023, kterým se navyšují příjmy na položce 
1342 (Poplatek z pobytu) o 6000 Kč, 4116 (Ostatní ne-
inv. přijaté transfery ze SR – průtoková dotace MŠMT)  
o 785 656 Kč, na položce 1121 (Daň z příjmu právnických 
osob) o 200 000 Kč a na § 6310 (Obecné příjmy a výdaje 
z finanč. operací – úroky z termínovaných vkladů)  
o 120 000 Kč. Výdaje se navyšují na § 3113 (Základní školy) 
o 326 000 Kč a o 785 656 Kč – průtoková dotace MŠMT. 
Ostatní závazné ukazatele rozpočtu nejsou změněny.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 8-8/2023 bylo schváleno.

Odstoupení z funkce zastupitele

Na zasedání zastupitelstva obce 5. 9. 2023 pan Pavel Minichthaler odstoupil z funkce zastupitele. 13. 9. 2023 převzala 
pověření k výkonu této funkce paní Pavla Bílková, která se stala, podle výsledků voleb do zastupitelstev obcí ve dnech  
23. 9. - 24. 9. 2022, první náhradnicí za »Sdružení nezávislých kandidátů-Pro rozvoj obce Mokrovraty a Pouště«.

Poděkování

Děkujeme všem dobrovolníkům, kteří se zúčastnili akce »Ukliďme Česko-ukliďme Mokrovraty a Pouště«.

Žádost

Žádáme opětovně občany, aby neparkovali svá auta v parcích obce a neničili zde travnaté plochy. 

Návrh usnesení č. 9-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Pravidla rozpoč-
tového procesu pro příspěvkovou organizaci zřízenou obcí 
Mokrovraty s účinností od 1. 10. 2023.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 9-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 10-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje záměr bezplatné 
výpůjčky hmotného majetku ve vlastnictví obce pro účely 
činností v oblasti protipožární ochrany. 
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 10-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 11-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje udělení výjimky 
z počtu dětí MŠ Mokrovraty na školní rok 2023/2024.
Výsledek hlasování:  
Pro: 8   Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 11-8/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 12-8/2023
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje udělení výjimky 
z počtu žáků ZŠ Mokrovraty na školní rok 2023/2024.
Výsledek hlasování:  
Pro: 8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 12-8/2023 bylo schváleno.

Stanislava Ecklová
starostka obce
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3. 10. -  v rámci Týdne knihoven návštěva místní knihovny
11. 10. – podzimní setkání rodičů, dětí a pedagogů na 
školní zahradě, opékání špekáčků, společné zpívání – od 
16 hodin 
12. 10. – zahájení bruslařského výcviku s trenéry – ZŠ
26. 10. a 27. 10. – podzimní prázdniny v ZŠ, provoz v MŠ 
podle zájmu rodičů
Výzva 10 000 kroků – zapojení žáků ZŠ – v průběhu mě-
síce října

Září uteklo, všichni se pustili do učení a školní dny byly 
obohaceny hrami venku, vycházkami. Žáci 2. a 4. ročníku 
vyráželi na delší výšlapy. První pěší výlet do hraštické cuk-
rárny se uskutečnil 6. září, druhý 18. září přes Královskou 
stolici měl cíl v hasičské zbrojnici ve Staré Huti. Děti si se 
svou učitelkou prohlédly techniku i hasičské auto. Oba vý-
lety se žákům líbily a neformálně se během cesty sbližovali 
s jejich novou paní učitelkou.
Na práci s konvektomatem ve školní kuchyni si paní ku-
chařky dobře zvykly a hlavně jim tento přístroj usnadnil 
práci a jídlo odpovídá moderním trendům při vaření.
Děkujeme Obci Mokrovraty za rychlé vyřízení našeho po-
žadavku, aby byl vybudován chodník pro vchod do MŠ  
a do ranní školní družiny. Ostatní žáci využívají vchod hlav-
ní, po pár dnech bez doprovodu rodičů i prvňáčci, a tím 
jsou vedeny k samostatnosti i zodpovědnosti. Máme vel-
kou radost, jak se vše zvládá.

ZŠ i MŠ se zapojily do šablon OP JAK I. První projektový den 
byl realizován v pátek 15. září na školní zahradě na téma 
polytechnické vzdělávání. Pokus s »létajícími« barvami, se-
stavování stavebnice podle předlohy, mechanická vrtačka, 
kterou děti samy ovládaly a mohly si zkusit, jak se do dřeva 
dají vyvrtat dírky různých velikostí. K rozvoji jemné motoriky 
měly děti k dispozici dřevěnou věž s názvem »Climb«, kde 
pomocí kladívka vedly kuličku klikatými cestami na vrchol 
věže. K rozvoji tělesné a fyzické gramotnosti si děti vyzkou-
šely kameny s názvem Duhohrátky, využily je jako balanční 
podložky, vytvářely překážkové a slalomové dráhy. Tento 
projekt děti zaujal a ukázal nové možnosti a zkušenosti.  
Blížící se pouť zaznamenaly děti nejen, když se na návsi 
objevily vozy s pouťovými atrakcemi, ale i podle toho, že 
ve škole začalo pouťové pečení. Všichni žáci z jednotlivých 
tříd ZŠ, ŠD i MŠ společně s učitelkami chtěli obohatit jar-
mark různými dobrotami. Pečení se povedlo, tradice zůsta-
la zachována a my děkujeme i těm, kteří se svými dětmi 
upekli doma, přinesli na jarmark a také těm, kteří dobro-
volně přispěli za zakoupené zboží.
Ještě chceme informovat, že se v sobotu 2. září za ZŠ 
a MŠ Mokrovraty zúčastnil Mistrovství ČR pedagogů  
v běhu Jaroslav Kodet a umístil se na krásném 3. místě. 
Gratulujeme!
V říjnu nás čeká spousta dalších aktivit, také podzimní 
prázdniny a všem přejeme příjemné podzimní dny.

Kolektiv ZŠ a MŠ Mokrovraty

Svozy nebezpečného odpadu 

V sobotu 14. 10. 2023 se uskuteční svoz nebezpečného odpadu na těchto místech:

 Pouště, náves   8.36 – 8.46 h
 Mokrovraty, před obchodem 8.53 – 9.03 h

Nebezpečný odpad: staré barvy, motorové oleje, olejové filtry, brzdová kapalina, rozpouštědla, kyseliny, 
hydroxidy, detergenty a odmašťovadla, fotochemikálie, staré léky, zbytky zahradní chemie, olověné aku 
baterie, monočlánky, zářivky apod.
Nebezpečný odpad lze odložit zdarma. Občané mohou předat max. 50 kg nebezpečných odpadů.
Do mobilní sběrny nepatří pneumatiky a eternit.

Aktuality z naší školy – říjen 2023
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Když jsem se jako mladý rozhodoval, co budu vlastně dě-
lat, pedagogika pro mě byla jasná volba. I když nejsem 
aktivní pedagog, přesto ale rád spoluorganizuji různé akce 
pro děti a když se naskytla příležitost být na mistrovství 
České republiky v běhu pedagogů, tak jsem tam samozřej-
mě nechtěl chybět, ostatně si neumím představit vhodněj-
šího kandidáta za naši školu než místního veterána Jardu 
Kodeta, toho, který pil s Komenským ještě z jedné lahve, 
samozřejmě sunar.
Dne 2. 9. jsem se v 7 hodin probudil do krásného sluneč-
ného dne a řekl jsem si, dnes to bude paráda. Start byl  
v Praze na Stodůlkách v 11.00 h, registrace byla do 10.45 
h, nic nenasvědčovalo tomu, abych tam nemohl být mi-
nimálně o hodinu dříve, pořádně se rozcvičit, trochu po-
škádlit ostatní pedagogy a vylepšit si startovní pozici slovy 
»No tak už nám ty prázdniny končí, dětičky jsou pěkně 
rozjetý, to se máme na co těšit« a trochu je tím rozladit. 
Původně jsem měl v plánu běžet jako Harry Potter, neboť 
místní děti mě tak znají, ale to jsem poté zavrhl, protože 
jsem úplně viděl, jak si přišlápnu hábit, zamotám se do 
šály, hodím tři kotrmelce a bude po závodě, nicméně jsem 
tedy alespoň chtěl být v obleku při vyhlášení, ať skončím, 
jak skončím, aby v Praze viděli, že my v Mokrovratech se 
ostudy nebojíme.
Ráno jsem měl v podstatě vše připravené, akorát jsem si 
chtěl dozdobit Nimbus 2000, koště Harryho Pottera, které 
mu dala profesorka McGonagallová za to, že se zúčastnil 
jako chytač za tým Nebelvíru, neboť ho doběhl už zub času 
a bylo potřeba opravit. A to byl právě kámen úrazu, pro-
tože při výměně větviček za nové na konci koštěte se mi 
roztrhla páska, která držela vše pohromadě, a asi šedesát 
větviček se rozletělo všude kolem a mně zbyly jenom oči 

pro pláč, jeli-
kož je v pod-
statě nad-
lidský úkon 
dát v jednom 
člověku vše 
zpátky do-
hromady. Ale 
nic, nezoufal 
jsem, zavolal 
jsem kamará-
dovi, vyrušil 
ho od sní-
daně a u něj  
v dílně jsme 
dali jakž takž 
vše do po-

Jak jsem reprezentoval naši školu 

řádku, abych 
mohl vyrazit 
na svůj re-
prezentačn í 
závod. Tím 
pádem jsem 
začínal nabí-
rat zpoždění  
a dostával 
jsem se do 
stresové smyč-
ky, která se 
pomalu, ale 
jistě začala 
utahovat, a už 
jsem ani ne-
řešil, že Zásil-
kovna mi nestihla ani za týden doručit reprezentační dres, 
který jsem si speciálně pro tuto akci navrhl, což mě den 
předtím rozpálilo úplně do ruda. 
Cesta samé objížďky, v Praze na sídlišti nebylo samozřejmě 
kde zaparkovat, ale nakonec se přece jen podařilo šest mi-
nut před koncem registrace najít místečko, následoval asi 
pětisetmetrový sprint, abych si vyzvedl číslo, hned sprint 
nazpátek k autu převléknout se do běžeckého, sprint na 
start, párkrát jsem zatřepal rukama nohama a už hlásil 
patnáct vteřin do startu, takže jsem ani nemohl zazpívat 
všem pedagogům mojí předstartovní píseň, což byl rema-
ke slavného hitu z filmu Ať žijí duchové - »Slibuji za kluky, 
slibuji za holky, že se do školy vrátím jako mistr republiky, 
no to je teda plán, ale tímto je ujednán a já budu zlatou 
dekorováááááán«.
Závod odstartován. Běželi se tři okruhy po 2,2 km a sou-
časně se závodem pedagogů probíhalo i MČR zdravotníků 
a složek IZS, což jsem si říkal, že se může hodit při náhlé 
srdeční příhodě, která mě při závodě mohla zaskočit. Je-
likož jsem se z časových důvodů musel postavit na konec 
startovního pole, tak hned po startu jsem většinu předbě-
hl a zařadil se do vedoucí skupinky, dres závodníka přede 
mnou s nápisem Maraton klub Kladno dokonale fungoval 
jako magnet. Závod jsem rozběhnul pod 4 min/km, a to by 
stačilo i na lepší umístění, ale po necelých 2 km jsem zjistil, 
že tohle prostě neudýchám, navíc mi začaly blikat hodinky 
jak světla na diskotéce, infarkt hrozil, a tak jsem musel tro-
chu zvolnit a běžet rozumněji, někdo mě sice předběhl, ale 
nevěděl jsem, jestli je to pedagog nebo zdravotník, nedělal 
jsem si z toho velkou hlavu a snažil se udržet stále vysoké  
a vyrovnané tempo až do cíle. Ke konci závodu, asi 400 
metrů do cíle, se na mě začali dotahovat další závodníci, 
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říkal jsem si : »Jardo, teď budeš muset předvést pořádný 
finiš, jinak je tvá pozice v ohrožení, ale kde na to vezmeš 
energii, když jsi na pokraji sil?« Ale říkal jsem si : musíš, 
musíš, je to pro děti, a tak jsem se nakonec vzepjal k závě-
rečnému finiši, za který by se nemusel stydět ani závodník 
z Ghany, a pozici jsem uhájil. V cíli jsem padl vyčerpáním, 
což se mi asi nikdy nestalo, moje plíce ležely kousek vedle 
mě a do zpěvu jim rozhodně nebylo, ale po chvíli jsem 
se zvednul s hlavou v dlaních, sebral jsem plíce a už po-
klidnou a rozvážnou chůzí jsem šel k autu převléct se za 
Harryho Pottera, výsledky jsem ani nechtěl vědět, nechám 
se překvapit, říkal jsem si, stejně bych přes pot v očích na 
ně ani neviděl, ale podle průběhu závodu jsem si říkal, že 
by to tak do desátého místa mohlo být. 
Byl jsem zpět, převlečen v kouzelnickém a čekal jsem na 
vyhlášení, které se na konec kvůli technickým problémům 
protáhlo o půl hodiny, a tak jsem tam stál v paruce, sluníč-
ko pěkně pralo, a ještě jsem byl rozohněn ze závodu, takže 
jsem si užil další horké chvilky, jako by toho už nebylo dost. 
Na vyhlášení tam bylo docela dost lidí, všichni koukali, co 
je to za exota nebo skalního fanouška Harryho Pottera, 
ale přítomné děti byly nadšené i ostatní si mě chodili fotit, 
obdivovali Nimbus 2000 a já jsem jim ochotně vyprávěl 
příběh koštěte, které jsme s kamarádem vyráběli na jinou 
dětskou akci. Výsledky spočítány a já netrpělivě čekal, až 
budou vyhlašovat moji kategorii. Když na to došlo, tak  
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Nohejbalový turnaj O Mokrovratskou kecku 

V sobotu 16. 9. 2023 se uskutečnil 2. ročník nohejbalo-
vého turnaje O Mokrovratskou kecku. Předpověď slibova-
la jasno a opravdu počasí nám přálo po celý den. Někdy 
možná až příliš.
Do turnaje se přihlásilo celkem 9 týmů všech věkových 
kategorií. Za zmínku stojí mužstvo, které si zvolilo jmé-
no »Vykopávky«, jehož členům bylo v součtu dohromady 
úctyhodných 202 let. Dokázali však, že do starého železa 
rozhodně nepatří a jejich vitalitu a zkušenosti by jim mohly 
závidět i některé mladší ročníky. 
Z důvodu lichého počtu přihlášených týmů jsme zvolili, 
tak jako v minulém roce, systém hry »každý s každým“, 
což se nakonec neukázalo jako úplně šťastný nápad. Týmy 
byly vyrovnané, a tak spousta zápasů končila rozdílem 
jednoho, dvou bodů, čímž se celý turnaj znatelně protáhl  
a poslední zápas se bohužel musel dohrávat takřka za tmy. 

Tímto se týmům, které musely zápas odehrát s tímto han-
dicapem, omlouváme. Ale přeci jenom byl to teprve 2. roč-
ník, chybami se člověk učí, a tak se pokusíme do příštího 
roku vše vypilovat.
Po odehrání všech 36 zápasů se na 1. místě umístil tým 
Kačeři, 2. skončila Splácanina, 3. pak tým Piskies »B“.
Myslím, že letošní turnaj se opět povedl a všichni si den 
užili, ať už krásné nohejbalové akce, pivo, klobásy nebo 
grilované prasátko. 
Ráda bych touto cestou poděkovala všem, kteří se na or-
ganizaci turnaje podíleli, paní Iloně Jirkalové, která nám 
věnovala sud piva a burčák, Martinovi Hrubému ze zele-
ninového stánku za sponzorský dar v podobě ovoce, tak  
i všem, kteří se přišli podívat a podpořit jak nás, tak i tento 
krásný sport

Za nohejbalisty Adéla Hrubá

k mému překvapení mně ředitel závodu pozval na třetí 
místo, já to nečekal, neměl jsem nic připravené, chtěl jsem 
alespoň fotku, a tak jsem otravoval předávající, aby mě vy-
fotila. A ta nevěděla, jestli má dřív dekorovat nebo fotit, 
ale nakonec to bravurně všechno zvládla. Jakmile jsem byl 
dekorován bronzovou medailí, začaly se z řad obecenstva 
ozývat hlasy »No to není možné, aby byl třetí, v tom jsou 
určitě nějaká kouzla a čáry...« a »Ten určitě podváděl, ten 
musel kousek letět na koštěti...«, ale nakonec se mě za-
stal ředitel závodu, který do mikrofonu řekl »Kdo chce dát 
protest kvůli přezkoumání běhu Harryho Pottera, může, 
ale bude ho to stát sto euro« a byl klid a já měl radost až 
na kost.
Závěrem bych chtěl poděkovat paní ředitelce ze ZŠ a MŠ 
Mokrovraty, že mi umožnila reprezentovat místní školu,  
a já jí mohl na oplátku předat medaili a reprezentační dres 
s hrdostí, že se naše malebná škola neztratila ve velké kon-
kurenci škol a gymnázií z hlavního města i celé České re-
publiky.

Jaroslav Kodet
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Mokrovratské 
dýňování

Obec Mokrovraty  zve na

Program:  spo lečné "d labání " ,  zdobení    
a  vy řezávání  dýn í ,  výroba dýňových

straš idý lek ,  sk ř í tků  a  luceren ,  po
setmění  zapalování  vyrobených dýní .  

Pro labužníky :  dýňové občerstven í .
S  sebou s i  vezmě te  dýni ,  ost rý  nůž  na

vy řezávání ,  nástro je  na d labání  a prkénko .

SOBOTA 28 .  Ř Í JNA 2023 OD 14 HODIN 
NA FOTBALOVÉM HŘ IŠTI  V MOKROVRATECH


